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T a k i c h  
t ł u m ó w  s ię  
n i e  s p o d z i e w a l i

Filmy
nie pokazują 
prawdy 
o naszej 
pracy
Bohaterki kinowego 
przeboju „Pitbull. 
Niebezpieczne ko
biety" bledną przy 
sierż. sztab. KARINIE 
MIGALSKIEJ-CEPIE. 
Zdobywczyni „Krysz
tałowej Gwiazdy" 
za uratowanie życia 
chłopcu opowiada 
o sobie i o pracy 
w jarocińskiej policji.

► s. 11

Fot. Elżbieta Rzepczyk

JARACZEWO
N o w a  k a m e r a  p i l n u j e ,  c z y  n ik t  

n i e  s i k a  n a  p r z y s t a n k u

P o t r ą c i ł  1 5 - l a t k ę  i u c i e k ł .  

P o l i c j a  i o j c i e c  p o s z u k u j ą  

s p r a w c y

POWIAT
Firma produkująca wyroby 
tartaczne zarządza Domem 
Pomocy Społecznej w  Kotlinie

► s. 12

sottys
ro k u

W Y T W Ó R N IA  B E T O N U

kom. 6 03  66  88  92, kom. 6 0 3  6 6  8 8  94  
betonlarnla.oehmann@ op.pl

PR ZED SIĘBIO RSTW O  W IE L O B R A N Ż O W E

O C H M A N N

J a r o c i ń s k a  w l

n a t u r a l n e j  C H O I N K I  

n i e  m a  s z c z ę ś l i w e j  

r o d z i n k i !

Nr 50 (1366) 13 grudnia 2016 ISSN 1230-851X Nr indeksu 34382X Cena 3,10 zł (w tym 5% VAT)

P r z y jd ź  i w y b ie r z  
s o b i e  d r z e w k o !

C i e l c z a  u l.  L e ś n a  5 a
[K IE R U N E K  C Z Ą S Z C Z E W ]

SPROŚNE TEKSTY NA PROFILU NAUCZYCIELA - UCZNIOWIE TO LUBIĄ
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KOMENTARZ

W mniejszości siia
Mieszkańcy Goli i ich przyja

ciele udowodnili, że „niewielkie” 
nie należy kojarzyć z „bez zna
czenia” czy „bez wpływu”. Gola 
(gm. Jaraczewo), która liczy tro
chę ponad 500 dusz, w naszym 
plebiscycie na Sołtysa Roku 2016 
pokonała wioski kilkakroć liczniej
sze. A pozostali na podium konku
renci - Slawoszew i Wilcza - to też 
nie przysłowiowi goliaci. To tylko

pokazuje, jaką silą jest społeczna 
więź, a im mniejsze środowisko 
- tym jest ona mocniejsza. Naszą 
akcją chcieliśmy jeszcze bardziej 
scalić mieszkańców terenów wiej
skich, w końcu nic tak nie łączy, 
jak wspólny cel. Mam nadzieję, że 
nam się udało, a 4 tysiące złotych 
trafi do ludzi, którzy będą wiedzieli, 
jak je dobrze wydać. Gratulujemy!

ANNA GOGOŁKIEIWCZ 
Czytaj na str. 4m-5m

INTERNAUCI KOMENTUJĄ jarocinskaffik" Zawsze tam. gdzie Ty

Dzieci uskarżały się na samopoczucie. 
Służby w akcji. Wezwana helikopter
~  Lala racja - na szkolę pieniędzy 
nie ma ale obok budują nikomu nie
potrzebny stadion (...).- koszt inwe
stycji 800 tys. zt a dzieciaki w szkole 
się trują bo pewnie nie ma kasy na 
przeglądy techniczne 
~  szok czujka czadu 100 zl
— Z denerw ow ana m am a Oczywi
ście że powinny być czujniki dymu, 
gazu... BEZPIECZEŃSTWO NA
SZYCH DZIECI POWINNO BYC NA 
1 MIEJSCU!!!.
— Mama uczennic Ja mam nadzieję, 
ze po tym wszystkim władze Jaroci
na będą miały odwagę się z Nami 
rodzicami spotkać i wyjaśnić co się 
wydarzyło.... Bezpieczeństwo dzieci 
ponad wszystko.
— Jeffs Skąd wiecie ze to był dym, 
czad czy coś innego, poczekajmy

to zobaczymy a nie wszyscy naj
mądrzejsi
— Osoba Niektórzy uczniowie chyba 
po prostu źle się czuli z nerwów, bo 
ludzie panikę robili.
~  Hono To samo się stało w szkole 
w Radziądzu 6 grudnia dzieci jeszcze 
przebywają w szpitalach
— Potrzeba spokoju Jeżeli nie wykry
to żadnego gazu trującego to ozna
cza, że dzieci pewnie zażyły za dużo 
jakiegoś niedozwolonego środka, 
który je powalił.A reszta w napięciu 
psychicznym zaczęła odczuwać to 
i owo ze strachu.Jeśli tak było to 
ta afera jest przesadzona.W Wita- 
szycach jest dobra szkoła a takie 
zdarzenia mogą być wszędzie.Zale- 
cam spokój.

* zachowano oryginalna pisownię
Czytaj na str. 4-5

SONDA jarocinskaffik" Zawsze tam gdzie Ty

Czy monitoring w całym 
Jarocinie to dobry pomysł?

65%
Zdecydowanie tak

34%
Zdecydowanie nie

1 %170
Nie mam zdania
Oddano 2 4 8  głosów
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Af Jaka choinka 
i ozdoby w tym roku?

GRAŻYNA TROIŃSKA, właścicielka kwiaciarni 
„Cuda W ianki” w Jarocinie

Gwiazdka to jest taki okres, 
w którym każdy z nas szuka swo
jego dzieciństwa. I jaka nie byłaby 
moda i co by nie było narzuca
ne, to i tak każdy wybiera to, co 
jest mu najbardziej bliskie, to co 
pamięta z przeszłości. Odkopuje 
się swoje wspomnienia i marze
nia. Oficjalnie trendy ustalane 
są zawsze na targach w Essen. 
W tym roku w Polsce za najbar
dziej modne uważa się stare zło
to, srebro, biel i szarość^Ale jak 
ktoś kocha kolor czerwony, to on 
i tak wybierze czerwone dodatki. 
W Essen była w tym roku mowa 
o różu, ale takim wchodzącym 
lekko w odcień zieleni. Myślę, że 
to się u nas nie przyjmie. Wcze
śniej była moda na fiolet czy róże, 
ale jakoś się nie przyjęty. Chyba 
nie kojarzą się ludziom ze świę
tami. Musi być złoto i czerwień. 
Aczkolwiek biel jest też fajnym 
kolorem, który wybierany jest 
coraz częściej. Obok czerwonych 
poisencji - tzw. gwiazd betlejem
skich, czy amarylisów pojawiają 
się też białe kwiaty. Powoli zmie
nia się też podejście do tulipanów 
czy hiacyntów, które do tej pory

ko jarzyty  
się głównie 
ze święta
mi wielka
nocnym i.
M o d n e  
są wianki 
z prawdzi
wą zie len ią , ale uzupeł
n ione e le m e n ta m i eko 
- z brązem, szarością, z użyciem 
materiałów naturalnych. W tym 
roku jest dużo dodatków z kwia
tów bawełny. Choinki mogą być 
żywe albo sztuczne, imitujące 
prawdziwe drzewko. Ja wiele cho
inek robię własnoręcznie z gipsu, 
gładzi szpachlowej, z użyciem 
juty, drewna, szyszek, kory i ga
łązek. Według mnie święta muszą 
mieć serce i duszę. I dekoracje 
powinny też sprawiać nam przy
jemność, a przy okazji mogą być 
naprawdę niepowtarzalne. Kilka 
lat wcześniej przygotowywałam 
choinki z siana albo ną palu 
z użyciem naturalnych gałązek 
świerku. Nie mówię, żeby odcho
dzić od wianków czy stroików, ale 
ważne, żeby byty wykonywane 
z zielonych, żywych gałązek.

■ ; n H f T T  j
[LIS T

L i s t  o t w a r t y  K l u b u  R a d n y c h  P o w i a t o w y c h  

P o r o z u m i e n i e  O b y w a t e l s k i e
Właśnie mijają dwa lata obec

nej kadencji samorządu, kadencji, 
w której w powiecie i gminie rządzi, 
można tak powiedzieć, lokalna par
tia pn. Ziemia Jarocińska. W ciągu 
tych dwóch lat miało miejsce wiele 
wydarzeń: pozytywnych, ale i ne
gatywnych. O tych pozytywnych 
nie musimy się tutaj rozpisywać, 
ponieważ mieszkańcy Gminy i Po
wiatu Jarocińskiego są zawalani pro
pagandą sukcesu. Natomiast dzięki 
obecnej władzy wydarzyło się nie
stety także i wiele złych rzeczy, które 
nie są w ogóle lub są tylko w ogra
niczonym zakresie relacjonowane 
przez media lokalne! Dlaczego??? 
Ostatnim przykładem są bulwersu
jące wydarzenia, jakie mają miej
sce w Domu Pomocy Społecznej 
w Kotlinie, o jakich próżno szukać 
informacji w lokalnych mediach. Po 
ostatnich wyborach samorządowych 
rozpoczął się skok cztonków Ziemi 
Jarocińskiej i cztonków ich rodzin 
na lukratywne stotki. Rozpoczęto 
intensywne wprowadzanie programu 
„Rodzina i poplecznicy na swoim". 
Takich sytuacji jest mnóstwo, jedną 
z bardziej oburzających jest zawarcie 
skandalicznej umowy na wykonanie 
usługi w zakresie zaradzania nieru
chomościami w DPS w Kotlinie.

Nie tak dawno w lokalnych me
diach ukazała się informacja o za
trudnieniu na kierowniczym stano
wisku w DPS Kotlin działacza ZJ. 
Niestety okazało się, że nie posiada 
on wymaganego wykształcenia, ale 
co to za problem dla ekipy, która 
wprowadza zasady TKM. Szybko 
podpisano umowę z firmą jego żony, 
pn. Przedsiębiorstwo Handlowo- 
-Ustugowe SAWPOL Aleksandra

Sawarzyńśka, umowę na kwotę
7.000,00 zt, tj. kwotę porównywal
ną z miesięcznym wynagrodzeniem 
dyrektora, a dziesięć razy większą np. 
niż za usługi prawnicze!!! Dodatko
wego smaczku tej aferze dodaje fakt, 
że ww. firma rozszerzyła swój zakres 
prowadzenia działalności o zarzą
dzanie nieruchomościami w marcu 
2016 r., natomiast umowa zosta
ła podpisana 4 kwietnia 2016 r.! 
Przypadek?

Żeby było jeszcze ciekawiej, to 
na stanowisku administracyjnym, 
które podlega kierownikowi działu 
obsługowo-gospodarczego zostat za
trudniony syn radnego Leszka Bajdy. 
Mając w strukturze DPS-u taki dział, 
dlaczego podpisano umowę z firmą 
żony barona Ziemi Jarocińskiej?! 
Czyżby ktoś nakazał dyrektorowi 
podpisać taką niekorzystną dla DPS- 
-u umowę?

Należy postawić pytanie, czy 
mieszkańcy Naszego powiatu do
konując wyborów przed dwoma laty 
zdawali sobie sprawę z tego, że glo
sując na ZJ, dają przyzwolenie na 
tego typu działania i nepotyzm? Czy 
radni z Ziemi Jarocińskiej i koalicjan
tów popierają tego typu działania? 
Czy tak wygląda ten „słynny rozwój"? 
Czy ma być to rozwój tylko dla swo
ich?

To nie jedyna afera w DPS nad
zorowanym przez starostę z nada
nia Ziemi Jarocińskiej. We wrześniu 
z wielką pompą w obecności Pana 
Wojewody i postów PIS otwarto DPS 
w Kotlinie. Huczna impreza, bogato 
zastawione stoły, piękne przemó
wienia, tylko nikt nie wspomniał, 
że wyremontowano i rozbudowano 
o 1.000 (tak, tak -1.000) metrów

kwadratowych więcej, niż Ę>PS-owi 
jest potrzebne?!!! Dzisiaj Zarząd Po
wiatu nie ma żadnego pomostu, jak 
z tej sytuacji wybrnąć. Sam obiekt 
zakupiony został przez PowJjit Jaro
ciński podczas poprzedniej kadencji 
(też przez ludzi z ZJ i koalicjantów) 
za kwotę kilka razy większą od tej, 
jaką wydala osoba prywatna kupując 
tą nieruchomość od syndyka masy 

-upadłościowej po Spółdzielni Rol
niczej. Dlaczego starosta nie kupił 
tej nieruchomości bezpośrednio od 
syndyka za ok. 1,5 miliona zt, tylko 
od tej osoby za 5 milionów - tak, to 
nie pomyłka, za 5 milionów złotych? 
Na ten obiekt wydano w sumie 15,5 
miliona zt (...). Obiekt ma ok. 5.000 
m2, czyli koszt jednego m2 w DPS 
Kotlin wyniósł ok 3.500 zł, czyli wy
datkowano 3,5 miliona zt ponad to, 
co było niezbędne na zabezpiecze
nie potrzeb DPS! Czy ktoś odpowie 
za taką niegospodarność??? Poja
wia się także pytanie, dlaczego na 
etapie projektowania i remontu nie 
dokonano trwałego wyodrębnienia 
zbędnej dla DPS-u części obiektu, 
tj. ok. 1.000 m2?! .która jest dzisiaj 
dodatkowym kosztem obciążającym 
tę instytucję.

Pisząc ten list otwarty pragniemy 
poinformować Mieszkańców Powiatu 
Jarocińskiego o poczynaniach władz 
powiatowych. Uważamy, że jest to 
nasz obowiązek tym bardziej, że 
naszym zdaniem lokalne media nie 
zauważają tego typu sytuacji i nie 
informują mieszkańców o wszystkich 
szkodliwych poczynaniach obecnych 
władz powiatowych.

Z poważaniem 
Radni Klubu Porozumienie Obywatelskie

Czytaj także na str. 12

http://www.jarocinska.pl
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► SPROŚNA FOTKA NA PROFILU NAUCZYCIELA „POLUBIONA" PRZEZ DZIECI

Wykładowca akademicki: „Nauczyciel lekko przesadził” 
Pedagog: „Nie udostępniłem zdjęcia"

Zdjęcie młodej kobiety z wypiętym 
tyłkiem w stringach pojawiło się na 
prywatnym profilu Facebooka jednego 
z nauczycieli gminy Kotlin. Pedagog 
zamieszczoną fotografię miał udo
stępnioną publicznie. Była opatrzona 
napisem „Nigdy nie pozwól swojemu 
facetowi wyjść z domu z pustym żo
łądkiem i pełnymi jajam i”. Zdjęcie 
polubiło kilka osób, w tym... gimna
zjaliści. - Proszę zainteresować się tym, 
co publikuje nauczyciel na Facebooku. 
Takie zachowanie jest niestosowne. 
Powinna zareagować dyrekcja szkoły 
- zainterweniował u nas czytelnik.

Redakcja sprawdziła, co o sprawie

sądzą specjaliści. - O rany! - usłysze
liśmy w słuchawce telefonu od dr 
Anity Kucharskiej-Dziedzic, preze
ski Lubuskiego Stowarzyszenia na 
Rzecz Kobiet Baba. - No cóż, poczucie 
humoru jowialnych starszych panów 
może zadziwiać. Nie wiem. czy rodzice 
jego uczennic i uczniów chcieliby, by 
tego typu mądrości życiowe były na
stolatkom przekazywane w procesie 
edukacji? Choć może jest to raczej 
zainteresowanie gołymi pośladkami 
młodych dziewcząt? Z  mediów spo
łecznych trzeba umieć korzystać, pewne 
treści nie powinny być udostępniane 
publicznie, ale w gronie najbliższych

znajomych. Nauczyciel powinien o tym 
wiedzieć, nauczycielowi wolno mniej niż 
statystycznemu Kowalskiemu. Żeby się 
potem nie okazało, że pojęcie gimbaza 
można zastosować także do nauczycieli 
- komentuje dr Anita Kucharska-Dzie
dzic.

Z kolei wykładowca akademicki 
uważa, że nauczyciel „lekko przesa
dził”. -Zjednej strony należy pamiętać, 
że jest to profilprywatny i ludzie pozwa
lają sobie na różne żarty i większy luz na 
profilach prywatnych. Ja sobie również 
pozwalam na moim profilu prywatnym 
często żartować. I też czasami lekko 
mrużę oko, jeżeli chodzi o tematykę

erotyczną. Jednak staram się nie prze
kraczać pewnej cienkiej granicy. Tutaj 
została przekroczona cienka granica. 
Ten wpis jest zbyt dosadny. Powiedzenie 

jest stare. W gronie męskim traktowane 
z uśmiechem zrozumienia wzajemnego. 
Jest to sygnał przynależności do grona 
tzw. szowinistycznych męskich świń. 
To wszystko możemy sobie traktować 
w sposób żartobliwy, ale jest w tym peł
na dosadność, której bym unikał, bo 
z pewnością jego uczniowie go czytają 
i lubią go, bo pewnie jest bezpośrednim 
fajnym facetem, tylko że tutaj lekko prze
sadził- komentuje Wiesław Gałązka, 
wykładowca akademicki Dolnośląskiej

Szkoły Wyższej, specjalista pubłic 
relations oraz kreacji wizerunku pu
blicznego i medialnego.

Dyrektor szkoły, w której jest za
trudniony pedagog, nie wiedziała nic. 
Nie widziała zdjęcia, nie ma profilu 
na Facebooku i żaden rodzic nie sy
gnalizował jej problemu. Jak zdjęcie 
znalazło się na profilu pedagoga? - To 
jest niemożliwe. Na pewno tego nie udo
stępniłem na tysiąc procent. Wyjaśnię 
sprawę - odpowiedział nauczyciel. 
Kilka minut po naszym telefonie kon
trowersyjna fotografia zniknęła z jego 
profilu.

(era)

NOWE MIASTO

T T  t  s  • j  X X t  1  j  t  Małgorzata Pacholska została nowąWójt powotai nową dyrektorkę blicznej.

- Gdyby nie to, niewiele by z tej kultury 
zostało. Powiedzmy to sobie szczerze. Tej 
działalności było bardzo dużo - podkreślił 
wójt gminy podczas uroczystego poże
gnania Krystyny Muzolf. - Życie nie znosi 
pustki - po pani Krysi funkcję dyrektora bi
blioteki przejmuje pani Małgosia Pacholska.

Szczególne słowa podziękowań skie
rowała do odchodzącej na emeryturę 
Krystyny Muzolf radna Zofia Kędziora. 
Nawiązała też do słodkiego poczęstunku,
0 który zadbała dyrektorka. - Patii dyrektor, 
ten wspaniały tort świadczy o pani wspania
łej pracy! Dziękujemy bardzo! W imieniu 
wszystkich mieszkańców mojego sołectwa, 
członków mojego stowarzyszenia, całej gmi
ny - powiedziała Zofia Kędziora. -Myślę, 
że pani, odchodząc na emeryturę, zostawiła 
tak przygotowaną kadrę, że ta kadra po
ciągnie dalej tę dobrą pracę i współpracę.
1 że uda nam się w końcu „załapać” na 
ten projekt* - filii biblioteki w Boguszynie. 
Dobrze się składa, bo będzie za tym również 
chodzić pani dyrektor, bo jest mieszkanką 
Boguszyna.

(akf)
* budowy nowej siedziby filii (przyp. red.)

S i l  po 2021 roku
2021 rok - to jedyny konkret, który 

padł podczas posiedzenia Zespołu Par
lamentarnego ds. Budowy Dróg Krajo
wych S6 i SI 1. Zespół skupia posłów 
z naszego regionu i lobbuje na rzecz 
tak potrzebnej w naszym regionie drogi 
ekspresowej. Zdaniem przedstawiciela 
m inisterstw a realizacje brakujących 
odcinków (między innymi z Kórnika 
do obwodnicy Jarocina), m ają się roz
począć nie wcześniej niż po 2021 roku. 
Jak informował przedstawiciel rządu, 
w resorcie trwa „racjonalizacja” wcze
śniejszych planów, przyjętych w po 
przedniej kadencji (PO -PSL). - Nie 
skreślamy żadnej inwestycji drogowej 
z planu. Musimy jedynie wskazać terminy. 
(...) Pokażemy to do końca roku -  tłu
maczył posłom minister Jerzy Szmit, 
podsekretarz stanu  w M inisterstw ie 
Infrastruk tury  i Budownictwa. - Na 
pewno część społeczeństwa, część regio
nów, część miast będzie niezadowolona, 
bo to zawsze, kiedy mówimy o jakichś 
terminach, ktoś mówi, dlaczego w tym 
roku, a nie dwa lata wcześniej.

(nba)

zobacz film na ( J j )  fa m d m k a ^

► ŻERKÓW

Wilkowyja-Żenków-Komonze: najbardziej 
niebezpieczna droga w  gminie

W gminie Żerków znacz
nie spadła liczba ujawnionych 
przypadków kierowania pod 
wpływem alkoholu. Do więk
szej ilości zdarzeń drogowych 
dochodzi na drogach wiejskich. 
Nie udało się też do tej pory 
ustalić sprawców trzech wła
mań. Takie dane wynikają z ra
portu przedstawionego przez 
kierownika rewiru dzielnico
wych - asp. Karola Berę oraz 
sierż. sztab. Karinę Migalska- 
-Cepę.

- Najwięcej, aż 26% zdarzeń 
miało miejsce na drodze Wilko- 
wyja-Żerków-Komorze. Kolej
ne miejsca iv statystyce zajmuje 
droga Komorze-Sucha-Parzew 
z 16% oraz Chrzan-Żerków- 
Dobieszczyzna z 14% zdarzeń. 
Najczęściej dochodziło do nich 
z winy kierującego. Jest to 74%

wypadków. Główne przyczyny 
to niedostosow anie prędko
ści do warunków pogodowych 
i nieudzielania pierwszeństwa 
przejazdu. Najwięcej miało miej
sce wgodz. 12.00-16.00 (36%) 
i 17.00-18.00 (20%c) - wyjaśnił 
policjant. Podkreślił znaczenie 
akcji profilaktycznych prowa
dzonych przez funkcjonariuszy 
w zmniejszeniu liczby wypad
ków i przestępstw.

O prewencji m ówiła też 
sierżant Cepa, która od czerwca 
zajmuje się profilaktyką. Do tej 
pory zorganizowała 137 spo
tkań w różnego rodzaju pla
cówkach i dla różnych grup 
wiekowych, w tym również dla 
seniorów. Z achęcała szkoły 
i przedszkola z terenu gminy 
Żerków do podjęcia współpra
cy. Zaapelowała także o zakup

odblasków, które mogłyby być 
rozdawane w czasie akcji edu
kacyjnych. Zwróciła uwagę na 
nowe zagrożenia, m.in. dopa
lacze i pedofilię.

Radny Sebastian Nowaczyk 
chciał potwierdzić, czy infor
macje o rzekomych próbach 
porwań dzieci to kolejna odsło
na „syndromu czarnej wołgi”. 
Wiceprzewodniczący Grzegorz 
Andraszak poprosił o to, żeby 
szczególnie w rejonach rynku 
i szkoły pojawiały się piesze 
patrole. Aspirant Bera zachęcał 
do tego, aby zgłaszać takie nie
bezpieczne miejsca w ramach 
w irtualnej m apy zagrożeń . 
- Doniesienia o porwaniach nie 
potwierdziły się, ale był też pozy
tywny aspekt tej sprawy: ludzie 
stali się czujniejsi - wyjaśnił.

(Is)

LICZBA PRZESTĘPSTW NA TERENIE 
GMINY ŻERKÓW:
63 (o 26 mniej niż w 2015 roku) - wykrywal
ność 84%
liczba ta stanowi 8% wszystkich zjawisk zano
towanych na terenie powiatu jarocińskiego
► 14 przestępstw gospodarczych i korupcyjnych 
(o 4 mniej niż w 2015, wykrywalność 78%)
► 6 kradzieży cudzej rzeczy (tyle samo, co 
w 2015 roku, wykrywalność 50%)
► 3 kradzieże z włamaniem (o 2 więcej niż 
w ubiegłym roku, wykrywalność 0%)
► 1 przestępstwo rozbójnicze (o 1 więcej niż 
w 2015 roku, wykrywalność 100%)
► 7 przypadków kierowania pojazdem w stanie 
nietrzeźwości (o 13 mniej niż w 2015 roku)
► 5 przypadków znęcania się nad rodziną 
(o 1 więcej niż w 2015)

ZDARZENIA DROGOWE:
50 (o siedem mniej niż w 2015 roku)
► 5 wypadków drogowych: 8 rannych, 1 ofiara 
śmiertelna
► 45 kolizji drogowych

http://www.jarocinska.pl
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WIEŚCI
KR YM IN ALN E
Jechai pod wpływem
► 12 grudnia na ul. Kolejowej w Żerko
wie zatrzymano Zbigniewa 0. z gminy 
Żerków. 41-latek jechat renaultem 
laguną mając 0,7 promila alkoholu.

► 0,9 promila alkoholu stwierdzono 
w organizmie Stanisława N. z gm. Ja
raczewo. Kierowcę hyundaia skontrolo
wano na ul. Jarocińskiej w Jaraczewie

Jechai pod wpływem
► l l  grudnia wieczorem policja otrzy
mała zgłoszenie o bójce pomiędzy 
trzema osobami. Policjanci ustali
li, że dwóch mężczyzn szarpało się 
i krzyczało przed jednym z bloków, 
trzeci chciał ich uspokoić. Dwóch 
awanturników funkcjonariusze uka
rali mandatem.

L I C Z B Y

A K C J I

► 2 1
gimnazjalistów uskarżało się na dolegliwości

► 3  g o d z .  1 4  m i n u t
trwały działania strażaków

► 6
zastępów straży przybyło, w tym 11 zastęp rozpoznania 
chemiczno-ekologicznego z Ostrowa Wielkopolskiego

► 2 6
ratowników brało udział w akcji

► CO BYŁO PRZYCZYNĄ ZŁEGO SAMOPOCZUCIA UCZNIÓW

Obawiali się masowego zatrucia. 
Przyleciał helikopter, przyjechały 
pogotowie i s tra ż
J  Troje gim nazjalistów  z W itaszyc trafiło do szpitala. N a bóle brzucha, zawroty głow y i nudności 
uskarżało się 21 uczniów. C o było przyczyną m asow ego zatrucia w Zespole Szkół w W itaszycach?

BMW na ścieżce rowerowej
► Rozbite BMW, uszkodzona latarnia 
uliczna i mandat dla nieostrożnego 
kierowcy - to bilans piątkowego zda
rzenia na krajowej „11" w Jarocinie. 
Na ul. Poznańskiej mieszkaniec gminy 
Jarocin kierujący BMW nie dostosował 
prędkości do warunków panujących 
na drodze, zjechał na pobocze, uszko
dził lampę i zatrzymał się na ścieżce 
rowerowej.

Knije z mandatami
► 8 grudnia na ul. Poznańskiej w Jaro
cinie kierujący fordem focusem miesz
kaniec gm. Żerków nie dostosował 
prędkości do warunków panujących 
na drodze i uderzył w ciężarowego 
mana, którym jechał mieszkaniec wo
jewództwa małopolskiego. Sprawca 
został ukarany mantatem.

► Tak samo zakończyła się czwartko
wa kolizja na ul. Wojska Polskiego. 
Mieszkaniec gminy Jarocin jadący 
nissanem wjechał w tył opla.

► W czwartek na ul. Wrocławskiej kie
rujący fordem courierem nie zachował 
bezpiecznego odstępu pomiędzy pojaz
dami i zatrzymał się na fiacie seicento. 
Mieszkaniec powiatu krotoszyńskiego 
został ukarany mandatem.

► 7 grudnia na ul. Poznańskiej w Ja
rocinie kierująca fordem mieszkanka 
gminy Jarocin nie ustąpiła pierwszeń
stwa przejazdu i doprowadziła do zde
rzenia z manem, którym kierował 
mieszkaniec województwa śląskiego. 
Sprawczynię ukarano mandatem.

► 6 grudnia na ul. Wrocławskiej 
mieszkaniec gminy Jarocin kierujący 
renaultem nie zachował należytych 
środków ostrożności w czasie cofania 
i uderzył w peugeota, którym jechała 
mieszkanka gminy Żerków. Sprawca 
został ukarany mandatem.

► Tego samego dnia na ul. Wojska 
Polskiego w Jarocinie mieszkaniec 
powiatu pleszewskiego kierujący fia
tem punto nie dostosował prędkości 
do warunków panujących na dro
dze i uderzył w tył poprzedzającego 
volkswagena. Sprawca został ukarany 
mandatem.

► 5 grudnia na ul. Poznańskiej w Ko
tlinie mieszkanka gminy Jarocin kie
rująca fiatem punto nieprawidłowo 
włączyła się do ruchu i uderzyła 
w chryslera voyagera, którym kierował 
mieszkaniec gminy Kotlin. Sprawczy
nię ukarano mandatem. (era)

Witaszyce, czwartek, kilka minut 
po godzinie 10.00. Na podmokłym 
polu przy Zespole Szkół w Wita
szycach stoi śmigłowiec Lotniczego 
Pogotowia Ratunkowego. Drzwi ma
szyny są otwarte. Silny wiatr wywie
wa dokumenty. W pobliżu znajdują 
się trzy wozy bojowe straży pożar
nej i karetka pogotowia. W wejściu 
do gimnazjum ratownicy Zespołu 
Ratownictwa Medycznego, L ot
niczego Pogotowia Ratunkowego 
i strażacy udzielają pomocy kilku
nastu uczniom. Jednym podają tlen, 
innych okrywają kocami termiczny
mi, a kolejnych uspokajają.

Na dwór pod opieką ratowni
ków wychodzą kolejni gimnazjaliści.
- Sytuacja jest bardzo dynamiczna. Po
czątkowo mieliśmy zgłoszenie, że trzy 
osoby uskarżają na złe samopoczucie
- zawroty głowy, nudności, bóle brzu
cha, czyli objawy przypominające za
trucie tlenkiem węgla. Liczba osób, 
które mają takie dolegliwości rośnie. 
Teraz je st ich aż 21 - mówi asp. 
M ariusz Banaszak, rzecznik p ra
sowy Państwowej Straży Pożarnej 
w Jarocinie. Pod szkołę przybywają 
mieszkańcy wioski zaalarmowani 
przez nadjeżdżające służby. Niektó
rzy zabierają dzieci ze szkoły. - Co

tu się stało? - pyta mężczyzna, fo
tografując helikopter LPR. Wchodzi 
do szkoły.

Ratownicy LPR idą po nosze do 
śmigłowca. Strażacy niosą 13-latka 
do helikoptera. M aszyna startuje 
w powietrze. Leci do ostrowskiego 
szpitala. Karetki zabierają chłopa
ka i dziewczynę. Przewożą ich do 
jarocińskiej lecznicy. Wszyscy chcą 
wiedzieć, co jest powodem złęgo 
samopoczucia uczniów. - Ratowni
cy przeprowadzili pomiary przy uży
ciu detektora wielogazowego na sali 
gimnastycznej. Pomiary nie wykazały 
obecności tlenku węgla w powietrzu,

siarkowodoru i gazów palnych - wy
jaśnia rzecznik straży. Zapowiada, 
że za godzinę dotrze do Witaszyc 
zastęp rozpoznania chemiczno-eko
logicznego z Ostrowa Wielkopol
skiego.

Rodzice odbierają dzieci, któ
rym ustępują już dolegliwości i nie 
ma konieczności ich hospitalizacji. 
- Wszedłem do środka. W momencie, 
kiedy wyprowadziłem córkę na dwór, 
to przestało ją  trząść i zaczęło być 
wszystko dobrze. Ona jest odporna na
wet na bombę atomową. Zabieram ją  
do domu - śmieje się ojciec 13-latki.

(era)

Dwa potracenia w ciągu niespełna godziny

Czapka mężczyzny leża
ła pod dostawczym autem, 
a przed zderzakiem pojazdu 
uszkodzony rower - tak wy
glądało miejsce poniedział
kowego wypadku na drodze 
Wilkowyja - Żerków.

W poniedziałek rano służ
by otrzymały zgłoszenie o wy
padku pomiędzy Wilkowyją 
a Żerkowem. - 68-letni kie
rowca fia ta  ducato potrącił 
pieszego prowadzącego rower. 
Cyklista trafi/ do szpitala - in
formuje mł. asp. Agnieszka 
Zaworska, rzecznik prasowy

Komendy Powiatowej Policji 
w Jarocinie.

Kierowca samochodu był 
trzeźwy. 68-letni pokrzywdzo
ny z gminy Jarocin trafił do 
szpitala. W poniedziałek nie 
było wyników badań odnośnie 
stanu trzeźwości rowerzysty. 
Policja prowadzi czynności 
wyjaśniające, które mają dać 
odpowiedź na pytanie, kto 
ponosi odpowiedzialność za 
wypadek.

Jeszcze służby nie zakoń
czyły pracy, a już miały kolej
ne zgłoszenie o potrącaniu.

Niespełna godzinę później do 
podobnego zdarzenia doszło 
na ul. Paderewskiego w Ja
rocinie. - Mieszkaniec powia
tu krotoszyńskiego kierujący 
wlkswagenem T4 nie udzielił 
pierwszeństwa przechodzącej 
przez oznakowane przejście dla 
pieszych mieszkance gminy Ja
rocin i kierowanym pojazdem 
uderzył w nią, wskutek tego 
doznała ogólnych potłuczeń, 
ale nie byty poważne - dodaje 
rzeczniczka. Kierowca został 
ukarany mandatem.

(era)

jarocinskaffik
"  Zawsze tam, gdzie Ty

KAŻDEGO DNIA 
NOWE INFORMACJE

P o trą c ił 1 5 -la tkę  
i u c ie k ł. P o lic ja  
i o jc ie c  p o s z u k u ją  
s p ra w c y
- Tata, tata, potrącił mnie i uciekł - krzyczała 15-latka, 
która została potrącona na przejściu dla pieszych 
w Witaszycach. Policja i ojciec poszkodowanej po
szukują sprawcy.
Do zdarzenia doszło na alei Wolności we wtorek 

6 grudnia około 19.20.15-latka przechodziła przez 
przejście dla pieszych w okolicy przystanku autobu
sowego i komisu samochodowego. - Była na środku 
przejścia, jak  uderzyło w nią auto, a jego kierowca 
odjechał z miejsca w kierunku Pleszewa. Zatrzymał się 
zaraz za pasami, ja k  zobaczył, że córka podnosi się, to 
odjechał - opowiada ojciec gimnazjalistki. 
Przerażona dziewczyna przybiegła do domu - Tata, 

tata, potrącił mnie i uciekł - krzyczała. Ojciec zawiózł 
córkę do szpitala, gdzie lekarze zdiagnozowali stłu
czenie kolan i łokcia. - Niewiele brakowało i nie byłoby 

jej. To przejście nie jest oświetlone. Tam jest ograniczenie 
prędkości. Na pewno nie jechał szybko, bo inaczej, to 
by ją  zmiótł - wyobraża sobie zdenerwowany ojciec, 
który o sprawie poinformował również policję. - To 

jest przejście, gdzie ona przechodziła już tysiąc razy. 
Ona je  zna od zawsze ostrożnie na nie wchodzi - do
daje ojciec.
Zwraca się z prośbą o pomoc do wszystkich, którzy 
cokolwiek widzieli. - Najprawdopodobniej sprawca 
poruszał się zielonym cinąuecento lub daewoo tico. 
Był to starszy mężczyzna. Razem z nim podróżowała 
kobieta w podobnym wieku - dodaje.

- Przyjęliśmy zawiadomienie o zdarzeniu złożo
ne przez ojca poszkodowanej - potwierdza mł. asp. 
Agnieszka Zaworska, rzecznik Komendy Powiatowej 
Policji w Jarocinie, ale póki co nie udało się ustalić 
sprawcy.

Osoby, które mogą udzielić jakichkolwiek infor
macji proszone są o kontakt pod numerem telefonu 
660-778-262 lub 997.

(era)

http://www.jarocinska.pl
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N iczego nie stw ierdzili Dzieci są  w  stan ie  dobrym

asp. Mariusz Banaszak Joanna Pawlaczyk
rzecznik prasowy PSP w Jarocinie
Zastęp rozpoznania chemiczno-ekologicznego z Ostrowa Wiel
kopolskiego przeprowadził pomiary bardziej rozbudowanym 
detektorem, ale niczego niebezpiecznego nie stwierdził.

rzecznik prasowy szpitala w Ostrowie Wielkopolskim
13-latek trafił do nas w stanie dobrym. Od czwartku jest hospitalizowany na oddziale pediatrii. Dzisiaj (piątek - przyp. 
red.) nie zgłaszał żadnych dolegliwości. Wszystkie badania zostały przeprowadzone, a wyniki były prawidłowe. Dzisiaj 
zostanie wypisany do domu. Na zlecenie policji miał pobraną krew do badań toksykologicznych, ale nie ma jeszcze 
żadnych wyników.

Helikopter, od którego  w szyscy  

zatruli się strachem . Szkoła jest 

bezpieczna

Jarosław Łukasiewicz
dyrektor Zespołu Szkół w Witaszycach

dr Włodzimierz Budzyński
kierownik medyczny szpitala w Jarocinie

Dzieci są w stanie dobrym. Nie ma żadnego zagrożenia dla ich zdrowia i życia. Przyczyny bólu 
i zawrotów głowy u tych dzieci, które miały miejsce w szkole, bo w szpitalu nie uskarżały się 
na te dolegliwości, nie udało się ustalić. Badania morfologiczne nie wykazały żadnych niepra
widłowości w organizmach.

Jeden uczeń źle się czuł w czasie lekcji 
wychowania fizycznego. W czasie zajęć 
nauczyciel zauważył, że drugi chłopiec 
jest bardzo blady, po czym zgłosił, że też 
się źle czuje. Zdecydowano, żeby wezwać 
pogotowie ratunkowe. Po pewnym czasie 
coraz więcej dzieci skarżyło się na bóle 
i zawroty głowy. Nasze procedury wyma
gają reakcji. Dlatego też pojawiła się straż 
pożarna, sprawdzono cały obiekt i nic nie 
wykryto. Szkoła jest bezpieczna.
Co było powodem złego samopoczucia? 
Helikopter, od którego wszyscy zatruli się 
strachem. Jeżeli pojawiają się strażacy, 
zabezpieczają teren, ląduje helikopter 
i młodzież to widzi, to tłumaczą sobie: 
coś jest nie tak. Jak widzi się koleżan
kę, która leży pod tlenem, to od razu 
innemu robi się bardzo słabo. Zrobiła się 
bardzo napięta sytuacja, jeżeli chodzi 
o psychikę. Gdyby przyjechała karetka 
do jednegO‘ucznia, to pewnie nic by się

nie stało. (...) Dziecko mówi to, co chce 
usłyszeć strażak. Gdy przyjechał lekarz, 
to od razu wykluczył zatrucie tlenkiem 
węgla. Powiedział: „Zatruli się strachem". 
Oczywiście wszystkie procedury musiały 
być zachowane. Po pierwsze, cieszę się, 
że nic nikomu się stało. Po drugie, mamy 
przećwiczone, jak należy się zacho
wać, gdyby w rzeczywistości było jakieś 
zagrożenie. To były prawdziwe próbne 
manewry.
A może doszło do rozpylenia jakiegoś 
gazu?
To jest absolutnie niemożliwe, ponieważ 
strażacy z Witaszyc byli bardzo szybko 
i nic nie stwierdzili. Objawem rozpylenia 
gazu jest łzawienie, a takiego nie było.Nie 
ma możliwości, aby tlenek węgla ulatniał 
się w hali sportowej, ponieważ hala 
jest ogrzewana wodą i kotłownie dzieli 
pomieszczenie magazynów sportowych, 
a komin jest z drugiej strony.

Dzień wcześniej podobne zdarzenie miało miejsce w Szkole Podstawowej 
w Radziądzu (gmina Żmigród). 13 dzieci i jedna osoba dorosła uskarżały 
się na nudności i bóle brzucha. Szkołę natychmiast ewakuowano. Na miej
scu pracowały służby, w tym, m.in. Jednostka Ratownictwa Chemicznego 
z Wrocławia oraz rawiccy strażacy zawodowi. Póki co nie stwierdzono, co 
było przyczyną złego samopoczucia tylu osób.
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TUTAJ UZYSKASZ BEZPŁATNE INFORMACJE

Główny Punkt Informacyjny 
Funduszy Europejskich w Poznaniu

61-714 Poznań, al. Niepodległości 34 
Godziny pracy: pon. 7.30-18.00 

wt.-pt. 7.30-15.30 
Telefony do konsultantów:

(61) 626 61 93, (61) 626 61 92, (61) 626 61 90

Lokalny Punkt Informacyjny 
Funduszy Europejskich w Kaliszu

62-800 Kalisz, ul. Rumińskiego 2 
Godziny pracy: pon. 8.00-18.00 

wt.-pt. 8.00-16.00 
Telefony do konsultantów:

(62) 595 69 47,(62) 766 40 22

Lokalny Punkt Informacyjny 
Funduszy Europejskich w Koninie

62-510 Konin, ul. Zakładowa 4 
Godziny pracy: pon. 7.00-17.00 

wt.-pt. 7.30-15.30 
Telefony do konsultantów:

(63) 24085 35, (63) 249 31 02

Lokalny Punkt Informacyjny 
Funduszy Europejskich w Lesznie

64-100 Leszno, pl. Tadeusza Kościuszki 4b 
Godziny pracy: pon. 8.00-18.00 

wt.-pt. 7.00-15.00 
Telefony do konsultantów:

(65) 529 68 06, (65) 525 69 66

Lokalny Punkt Informacyjny 
Funduszy Europejskich w Pile

64-920 Piła, ul. Grunwaldzka 2 
Godziny pracy: pon. 7.00-17.00, 

wt.-pt. 7.00-15.00 
Telefony do konsultantów'

(61) 650 62 33,(61) 650 62 35

Lokalny Punkt Informacyjny 
Funduszy Europejskich w Nowym Tomyślu

64-300 Nowy Tomyśl, ul. Poznańska 33 
Godziny pracy: pon. 7.30-17.30 

wt.-pt. 7.30-15.30 
Telefony do konsultantów:

(61) 650 63 71,(61) 650 63 72

W ra m a c h  W ielkopo lsk iego  
R eg ionalnego  P ro g ram u  O p era 
cy jnego  n a  la ta  2014-2020 p rz e 
znaczono k ilkase t m ilionów  euro  
n a  w s p a rc ie  b a d a ń  i ro zw o ju , 
w sp ó łp ra c ę  f irm  i u cz e ln i w yż
szych , a  ta k że  zw ięk szen ie  k o n 
k u re n c y jn o śc i p rz e d s ię b io rs tw  
m a ją c y c h  n a  c e lu  rozw ój in n o 
w acji i w d rażan ie  ich  n a  szeroką 
skalę zarów no n a  ry n k u  polskim , 
ja k  i za g ran ic zn y m .

N a re a liz a c ję  D z ia ła ń  z Osi 
P r io r y te to w e j  1. - z a w a r ty c h  
w  W ie lk o p o ls k im  R e g io n a l 
ny m  P ro g ra m ie  O p e ra c y jn y m  
n a  la ta  2014-2020 - zap lanow ano 
p o n ad  467 m in  e u ro  p o ch o d z ą 
cych  z E u ro p e jsk ieg o  F u n d u szu  
R o zw o ju  R e g io n a ln e g o . Z p o 
w yższej kw o ty  w sa m y m  2017 
ro k u  za p lan o w an o  p rze zn ac zy ć  
33 m in  e u ro  n a  D z ia ła n ie  1.2 
„ W z m o cn ie n ie  p o te n c ja łu  in 
n o w a c y jn e g o  p rz e d s ię b io rs tw  
W ie lk o p o ls k i” , 20  m in  e u r o  
n a  D z ia ła n ie  1.1 „ W s p a rc ie  
in f r a s t r u k tu r y  b a d a n ia  i r o z 
wój w  se k to rz e  n a u k i” o raz  ok. 
14 m in  e u ro  n a  D z ia ła n ie  1.3 
„W sp a rc ie  p rz e d s ię b io rc z o ś c i  
i in fra s tru k tu ry  n a  rzecz rozw oju 
g o sp o d a rc ze g o ” .

I n n o w a c y jn y  b iz n e s
O do finansow an ie  w ra m a c h  

O si P rio ry te to w e j 1. „ In n o w a 
c y jn a  i k o n k u re n c y jn a  g o sp o 
d a rk a ” W RPO 2014+ , D zia łan ie
1.1. „ W sp a rc ie  in f r a s t r u k tu r y  
B + R  w  se k to rz e  n a u k i” m ogą 
s ię  s ta r a ć  je d n o s tk i  n a u k o w e  
i ich  k o n so rc ja , u c z e ln ie  w y ż
sz e , a  ta k ż e  k o n s o rc ja  n a u k o 
w o -p rzem y sło w e . P ie n ią d z e  n a  
te n  ce l z a w arte  w  W R PO  2014+  
pochodzą  z E u ro p e jsk ieg o  F u n 
d u sz u  R ozw oju  R e g io n a ln eg o , 
k tó ry  - n a  c a łą  Oś P rio ry te tow ą 1 
- d y sp o n u je  p u lą  p o n ad  467 m in  
eu ro .

B enefic jenc i c h ę tn i do o trzy 
m a n ia  d o tac ji, m o g ą  się  s ta ra ć  
o d o f in a n so w a n ie  n a  b u d o w ę, 
rozbudow ie lub  ad ap tac ję  ob iek 
tów  pod  in f ra s tru k tu rę  m a ją c ą  
■służyć b a d a n io m  i rozw ojow i. 
D o fin a n so w a n ie  m o ż n a  ta k ż e  
przeznaczyć n a  zakup i m o d ern i
zację  in fra s tru k tu ry  badaw czej.

A b y  u b ie g a ć  s ię  o te  p ie 
n ią d z e , t r z e b a  s p e łn ić  s z e re g  
w arunków . W śród  n ic h  są  m .in . 
r e a liz a c ja  p ro je k tu  n a  te re n ie  
w ejew ó d ztw a w ielkopo lsk iego . 
N iezb ęd n y m  e le m e n te m  oceny  
in w e s ty c ji je s t  s tu d iu m  w yko
n a ln o śc i. Co w ażn e , in w e s ty c ja  
n ie  m oże zo s tać  fizyczn ie  u k o ń 
czona p rze d  złożen iem  w niosku. 
D odatkow ym  a tu te m  je s t  ta k że  
m oż liw ość p rz e d s ta w ie n ia  ja k  
n a jw ię c e j  p ry w a tn y c h  ź ró d e ł

w sp ó łfin an so w a n ia .
P lanow any  te rm in  rozpoczę

c ia  nab o ró w  to  I II  k w a r ta ł 2017 
roku .

U N I A  E U R O P E J S K A
p o m a g a  r o z w i n ą ć  b i z n e s

i w e j ś ć  n a  z a g r a n i c z n e  r y n k i
V-

I n n o w a c y jn a  g o s p o d a r k a  m a  w p ły w  n a  r o z w ó j  g o s p o d a r c z y  k r a ju  i p o p r a w ę  ż y c ia  m ie s z k a ń c ó w .

N ic w ię c  d z i w n e g o ,  ż e  U n ia  E u ro p e js k a  z a u w a ż a  p o t r z e b ę  i n w e s t o w a n i a  w  t ę  g a ł ą ź  b iz n e s u .

468 min euro
pieniądze z Europejskiego 

Funduszu Rozwoju 
Regionalnego w ramach 

WRPO 2014+ przeznaczone 
na Oś Priorytetową 1 na całą 

perspektywę 2014-2020

Działanie 1.2 „Wzmocnienie 
potencjału innowacyjnego 

Pr
WieiKupuiiM

Działanie 1.1 „Wsparcie 
infrastruktury badawczo- 
rozwojowej w sektorze 

nauki"

ok. 14 min euro'
Działanie 1.3 „Wsparcie 

przedsiębiorczości 
i infrastruktury na rzecz 

rozwoju gospodarczego"

‘ W y b r a n e  k w o ty  w  ra m a c h  
p u li 468 m in  e u ro  p r z e z n a 

c z o n e  n a  2017 rok

^  Kto może 
skorzystać z dotacji?

•  u cz e ln ie  w y ższ e  •  m ikro , m afe , ś re d n ie  

i d u ż e  p rz e d s ię b io rs tw a  •  In s ty tu c je  O to c z e n ia  B iznesu 

je d n o s tk i s a m o rz ą d ó w  te ry to r ia ln y c h  •  k o n so rc ja  i g ru p y  p rz e d s ię b io rs tw

w w w . f u n a u s z e e u r o p e j s k i e . g o v . p l

a P o r ta l  F u n d u s z y  E u ro p e js k ic h

j Skorzystaj | O funduszach | Wiadomości | Punkty Informacyjne | Q  Szukaj w serwisie /*

J a k  s k o r z y s t a ć  z  F u n d u s z y  E u r o p e j s k i c h ?

T utaj
z n a jd z ie sz  
in fo rm a c je  

o k o n k re tn y c h  
n a b o r a c h ,  d o  k tó ry ch  

l a k tu a ln ie  m o ż e s z  
V  p r z y s tą p ić .

.......................
Jak zacząć korzystać z 

Funduszy?
Znajdź dofinansowanie Zobacz ogłoszenia o naborach 

wniosków
Poznaj obowiązki przy 

'eatiragi projektów

W z m o c n ie n ie  p o te n c ja łu
To d o p ie ro  p o cz ą tek  p ro p o 

z y c ji U n ii E u ro p e js k ie j  d o ty 
cz ą c y c h  w s p a rc ia  s e k to ra  b a 
daw czo -rozw o jow ego . K o le jn e  
p i e n i ą d z e  m o ż n a  p o z y s k a ć  
z D z ia ła n ia  1.2. „ W z m o c n ie 

n ie  p o te n c ja łu  in n o w ac y jn e g o  
p rz e d s ię b io rs tw  W ielkopo lsk i” . 
Je g o  c e le m  j e s t  w z m a c n ia n ie  
bad ań  naukow ych, rozw oju te ch 
n o lo g iczn eg o  i n o w y ch  p o m y 
słó w  m o g ą c y c h  ro z w in ą ć  p o l
s k ą  g o s p o d a rk ę . C h o d z i o to ,

ab y  za ch ę ca ć  p rze d s ięb io rc ó w  
do in w e s to w a n ia  w  b a d a n ia  
i in n o w ac je , do n aw ią zy w a n ia  
w s p ó łp r a c y  z o ś r o d k a m i b a 
daw czo-rozw ojow ym i i sz k o ła 
m i w yższym i. T ak a  w sp ó łp ra c a  
u m o ż liw i w z a je m n ą  w y m ia n ę

techno log ii i pom ysłów , w  w y n i
ku czego m ogą pow stać p rodukty  
lub  u s łu g i o now ych  in n o w acy j
n y ch  ce ch a ch .

W śród benefic jen tów  D zia ła
n ia  są  p rz e d s ię b io rs tw a  lu b  ich  
g ru p y  o raz  k o n so rc ja  p rz e d s ię 
b io rstw  z jed n o stk am i naukow y
m i, u cz e ln iam i lu b  o rg a n iz a c ja 
m i pozarządow ym i.

Podm ioty  ch cące  s ię  ub iegać 
o dofinansow anie w  ram a ch  tego 
D z ia ła n ia , m o g ą  to  z ro b ić , je ś li 
ich p ro jek t w sp ie ra  in fra s tru k tu 
rę  badaw czo-rozw ojow ą poprzez 
s tw o rze n ie  lu b  rozw ój np. la b o 
ra to r iu m . M ogą też  u b ie g ać  się  
o p ie n ią d z e  w  p rz y p a d k u  ch ę c i 
p ro w ad zen ia  b a d a ń  w  p rz e d s ię 
b io rs tw ach  (np. ek sp e ry m e n ta l
n e  p r a c e  ro zw o jo w e  po  s tw o 
rz e n ie  lin ii d e m o n s tra c y jn e j) ,  
b ą d ź  w s p a rc ie  p rz y g o to w a n ia  
do w d ro ż en ia  w ła sn y c h  lu b  k u 
p ionych  w yników  b a d a ń  n au k o 
w ych  lu b  tech n o lo g ii o raz  p ra w  
do  w ła s n o ś c i  in te le k tu a ln e j .  
Co w ażne , ty p y  ty c h  p ro jek tó w  
m o żn a  łączy ć . W sp arc ie  m ogą 
o trz y m a ć  w y łą c z n ie  p ro je k ty  
w p isu ją ce  się  w  R e g io n a ln e  I n 
te lig e n tn e  S pecjalizacje** .

N a b ó r w niosków  w  te j s p r a 
w ie do U rzęd u  M arsza łkow sk ie
go W ojew ództw a W ielkopolskie
go rozpoczn ie  się  w IV  k w arta le  
2017 ro k u , a n a  do fin an so w an ie  
z D z ia łan ia  1.2 p rzew idziano  ok. 
33 m in  eu ro .

W s p a r c ie  n a  rz e c z  
r o z w o ju  g o s p o d a r c z e g o

D o f i n a n s o w a n i e  m o ż n a  
o trzy m ać  ta k że  w  ra m a c h  D zia
ła n ia  1.3: „W sparc ie  p rz e d s ię 
b io rc z o śc i i in f r a s t r u k tu r y  n a  
rz e c z  rozw o ju  g o sp o d a rc ze g o ” . 
M a ono  n a  c e lu  w z m o c n ie n ie  
konkurencyjności m ałych  i ś re d 
n ic h  p rze d sięb io rs tw . O d o f i 
n an so w an ie  w ra m a c h  P oddzia- 
ła n ia  1.3.1 m o g ą  u b ie g a ć  s ię  
In s ty tu c je  O to cz en ia  B izn esu , 
czy li m ik ro , m a łe  lu b  ś re d n ie  
p rz e d s ię b io rs tw a  b ez  w zg lędu  
na fo rm ę p raw ną, k tó re  n ie  dzia
ła ją  d la  zysku  lub  p rz e z n a c z a ją

a F u n d u sz e  
E u ro p e js k ie

MINISTERSTW O
ROZWOJU

SAMORZĄD WOJEWÓDZTWA 
WIELKOPOLSKIEGO

Unia Europejska
Europejskie Fundusze ■UflH 

Strukturalne i Inwestycyjne |

Projekt jest współfinansowany w  ramach Konkursu dotacji dla prasy lokalne] na działania informacyjne dotyczące Funduszy Europejskich, ze środków Funduszu Spójności Unii Europejskiej

Więcej bezpłatnych ińformacji znajdziesz na 
www.funduszeeuropejskie.gov.pl
oraz w Punktach Informacyjnych Funduszy Europejskich

http://www.jarocinska.pl
http://www.funauszeeuropejskie.gov.pl
http://www.funduszeeuropejskie.gov.pl
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zy sk  n a  c e le  s ta tu to w e  i p r o 
w ad zą  d z ia ła ln o ść  s łu ż ą c ą  tw o
rz e n iu  k o rz y s tn y c h  w aru n k ó w  
d la  rozw oju  p rzed sięb io rczo śc i. 
U zyskane dofinansow anie  p rz e 
z n a c z a n e  j e s t  n a  z a p e w n ie n ie  
p rzed sięb io rs tw o m  (p rzez m a k 
sy m aln ie  dw a la ta  dzia ła lnośc i) 
u sług  po trzebnych  do funkcjono
w an ia  p rz e d s ię b io rs tw a . M ow a
0 udostępn ien iu  in fra s tru k tu ry , 
us ług  p ra w n ych  i  ks ięgow ych 
o raz  fa ch o w e g o  d o ra d z tw a . 
P rzeds ięb io rcy  mogą także l i 
czyć na w sp a rc ie  in w e s ty c y j
ne na zakup środków  trw a ły c h  
oraz w artośc i n iem a te ria lnych
1 p ra w n y c h , czy li n a  p rz y k ła d  
p raw  a u to rsk ic h , lic en c ji, p raw  
do w ynalazków .

In sty tu c je  O toczenia B iznesu 
m ogą w sp ie ra ć  m a łe  i ś re d n ie  
p rz e d s ię b io rs tw a  s ta r a ją c  s ię
0 p o z y s k a n ie  d o f in a n so w a n ia  
ta k że  n a  p o p ra w ę  ja k o śc i u s łu g  
n a  rz e c z  in k u b a c j i  p r z e d s ię 
b io rs tw  w  r a m a c h  P o d d z ia ła -  
n ia  1.3.2. do tyczącego  rozw oju  
p o te n c ja łu  i p o p ra w y  ja k o ś c i  
sp ec ja lis tycznych  u sług , a  także 
in fra s tru k tu ry  in sty tu c ji o tocze
n ia  b iz n e su  n a  rz e c z  in k u b a c ji 
p rzed sięb io rs tw .

N ab ó r w niosków  rozpoczn ie  
s ię  w  I I I  k w a r ta le  2017 ro k u , 
a n a  P o d d z ia łan ie  1.3.2 p rz e w i
dziano  w  2017 ro k u  ok. 11 m in  
euro . K olejne 3,3 m in  eu ro  p rz e 
znaczono  n a  P o d d z ia łan ie  1.3.1.

T e c h n o lo g ie  d la  P o z n a n ia
O so b n y  p ro g ra m  w s p a rc ia  

p rzew idziano  d la Poznania. P od
dzia łan ie  1.3.4 „W sparcie p rz e d 
sięb io rczości i in fra s tru k tu ry  na 
rz e c z  ro z w o ju  g o sp o d a rc z e g o  
w ra m a c h  Z in te g ro w a n y ch  I n 
w es ty c ji T ery to ria lnych***  d la  
M ie jsk ie g o  O b sz a ru  F u n k c jo 
n a ln eg o  P o z n a n ia ” p rz e w id u je  
w sp a rc ie  in k u b a c ji f irm  d z ia ła 
ją cy c h  w  b ran ży  IT  A glom eracji 
P oznańsk ie j w o p a rc iu  o w sp ó ł
p ra c ę  z lo k a ln y m i u c z e ln ia m i 
w yższym i.

F o rm a m i w s p a r c ia ,  j a k ie  
m o ż n a  w  te n  sp o só b  u z y s k a ć  
s ą  m .in . za o fe ro w a n ie  pom ocy  
p rzy  o c h ro n ie  p rze d p a te n to w e j 
posiad an y ch  rozw iązań , d o rad z
tw o badaw czo-rozw ojow e, u s łu 
gi szko len iow e , m e n to rin g o w e
1 p ro je k to w e  d o s to s o w a n e  do 
p o trze b  firm , a  ta k że  m ożliw ość 
u d o s tę p n ie n ia  in f r a s t r u k tu r y  
c o w o rk in g o w e j, p o m o c  w  z a 
k re s ie  rozw oju  p ro d u k c ji sp rz e 
d aż y  i u s łu g  m a rk e tin g o w y c h  
d la  n o w o p o w sta ły c h  f irm . Te 
w sz y s tk ie  u s łu g i  re a liz o w a n e  
b ę d ą  p rzez  M iasto  Poznań, a  ta k 
że In sty tu c je  O toczenia B iznesu, 
k tó re  p ro w a d z ą  d z ia ła ln o ść  n a 
ukow ą i dydak tyczną  w  zak resie  
in fo rm aty k i.

W arto  d odać , że w  ty m  Pod- 
d z ia ła n iu  n ie  p rze w id z ia n o  n a 
bo ró w  w  try b ie  k o n kursow ym . 
P ro jek ty  rea lizow ane są  w yłącz
n ie  w  try b ie  pozakonkursow ym .

W ię k s z a  k o n k u r e n c y jn o ś ć
P rz ew id z ian o  ta k ż e  w s p a r 

c ie  p o ch o d zące  z D z ia ła n ia  1.5 
„W zm ocnienie konkurencyjności 
p rz e d s ię b io rs tw ” .

W z r o s t  k o n k u r e n c y j n o 
śc i p rz e d s ię b io rs tw  w  ra m a c h  
w sp a rc ia  z F u n d u szy  E u ro p e j
sk ic h  je s t  p rzew id zian y  poprzez 
p o p ra w ę  e fe k ty w n o śc i e n e rg e 
ty c z n e j.  Z P o d d z ia ła n ia  1 .5 .3  
m o g ą  s k o rz y s ta ć  m ik ro , m a łe  
i ś r e d n ie  p r z e d s ię b io r s tw a .  
W ty m  z a k re s ie  m o g ą  zd o b y ć  
dofinansow anie  n a  podn iesien ie

efektyw ności energetycznej firm  
m .in . p o p rzez  p rze b u d o w ę  lin ii 
p ro d u k c y jn y c h , z a s to so w a n ie  
en e rg o o szczęd n y ch  techno log ii 
p ro d u k c ji, tech n o lo g ii odzysku  
e n e rg ii ,  a  ta k ż e  k o m p le k so w e 
m o d e rn iz a c je  b u d y n k ó w  p ro 
d u k cy jn y ch , u sługow ych . Są to 
obowiązkowe elem en ty  projektu. 
W śród dodatkow ych znalazły  się 
in w esty c je  w  za k res ie  in s ta lac ji 
w y tw arza n ia  e n e rg ii ze ź ró d e ł 
o d naw ia lnych .

JEREM IE p o w r a c a
K o le jn ą  fo rm ą  p o z y s k a n ia  

d o f in a n s o w a n ia  z F u n d u s z y  
E u ro p e js k ic h  j e s t  In ic ja ty w a  
JE R E M IE  2, k tó ra  w  n aszy m  
w ojew ództw ie  je s t  rea lizo w a n a  
z W ielkopolskiego R egionalnego 
P ro g ram u  O peracy jnego  n a  la ta  
2014-2020. W ra m a c h  now ego  
ro zd an ia  u n ijn y ch  do tacji, p rz e 
w id zian o  n a  te n  c e l p o n ad  ok. 
135 m in  e u ro  (z teg o  p o n ad  116 
m in  e u ro  p o c h o d z i ze w s p a r 
c ia  F u n d u s z y  E u ro p e js k ic h ) .  
P ie n ią d z e  te  t r a f ią  do m a ły c h  
i ś re d n ic h  p rz e d s ię b io rs tw  n a  
te re n ie  ca łeg o  w ojew ództw a.

Są one p rzezn aczo n e  d la  m i
k ro , m a ły c h  i ś re d n ic h  p rz e d 
siębiorstw . Ich  z a le tą  je s t  n isk ie 
oprocentow anie od 0 do ok 5 proc, 
a  sp łac ić  je  m ożna m aksym aln ie  
w  c iąg u  p ię c iu  la t.

W W ielkopolsce zn a jd u je  się  
d z iew ięc iu  p o śred n ik ó w  f in a n 
sow ych , k tó rzy  u d z ie la ją  poży
czek  pochodzących  z In ic ja tyw y  
JE R E M IE . W ięcej szczegółów  
n a  ic h  te m a t m ożna  zn a leźć  n a  
s tro n ie :  w w w .je re m ie .c o m .p l. 
K ażdy p o śred n ik  m a m in im alne  
i m aksym alne kw oty dostępne do 
u d z ie le n ia  z pożyczek , a  m ow a 
o su m ach  od ze ra  do m iliona zło
ty c h  (ok. 225 ty s . eu ro ) . C hę tn i 
m o g ą ju ż  sk ła d a ć  w n iosk i o te  
p ieniądze. C zasem  w nioskodaw 
ca  m u s i w n ieść  w k ła d  w łasn y  
u b ie g a ją c  się  o ta k ą  pożyczkę. 
Z azw yczaj j e s t  to  10 lu b  20 p ro 
c e n t w k ład u  w łasn eg o .

D ofinansow anie m ożna p rze 
znaczyć  m .in . n a  dosto sow an ie  
p rz e d s ię b io rs tw a  do p rzep isó w  
p ra w a , n a  p rz y k ła d  m o n tu ją c  
o d p y la c z  n a  k o m in , ż e b y  n ie  
p rz e k ra c z a ć  u s ta lo n y c h  n o rm  
dotyczących  em isji spa lin . M oż
n a  tak że  w yposażyć stanow isko  
d la  now ego p raco w n ik a .

SEBASTIAN MATYSZCZAK

**Regionalne Inteligentne 
Specjalizacje (RiS)
to dziedzina gospodarki lub nauki będąca 
nową specjalizacją opierającą się m.in. na 
połączeniu różnych branż i zastosowaniu 
innowacyjnych rozwiązań technologicz
nych. Inteligentne specjalizacje powstały 
z myślą o doprowadzeniu do powstania 
nowych rynków aktywności gospodarczej 
i podniesieniu konkurencyjności regionów. 
Więcej informacji na: www.iw.org.pl/obsza- 
ry-inteligentnych-specjalizacji

***Zintegrowane Inwestycje 
Terytorialne (ZIT)
to nowy rodzaj współpracy samorządów 
współfinansowany ze środków Funduszy 
Europejskich. W ramach ZIT, przedstawicie
le poszczególnych jednostek terytorialnych 
wspólnie wskazują inwestycje do zrealizowa
nia. Pieniądze na ich sfinansowanie pochodzą 
z Wielkopolskiego Regionalnego Programu 
Operacyjnego na lata 2014-2020. ZIT-y są 
sposobem na wyjście poza granice admini
stracyjne poszczególnych samorządów. Ma 
się to przełożyć na większe oddziaływanie 
realizowanych wspólnie przedsięwzięć.
W Wielkopolsce są dwa rodzaje ZIT-ów (ZIT 
AK0 - dotyczy Aglomeracji Kalisko-Ostrow- 
skiej, a ZIT Poznań - Metropolii Poznań).

► BĘDĄ WYBORY UZUPEŁNIAJĄCE W  GMINIE JAROCIN

Rada Katarzyna Szymkowiak 
straciła mandat
J  N a c z e ln y  S ą d  A d m in is t r a c y jn y  o d r z u c i ł  s k a r g ę  r a d n e j  K a ta r z y n y  S z y m k o w ia k  

(PSL) n a  d e c y z ję  R a d y  M ie jsk ie j w  J a r o c in ie  o  w y g a s z e n i u  je j  m a n d a t u .  To o z n a c z a  

p r z y ś p ie s z o n e  w y b o r y  w  W ilk o w y i.

NSA byt ostatnią instancją od
wołania radnej Polskiego Stronnic
twa Ludowego. Wszystko zaczęło 
się wiosną tego roku, kiedy Urząd 
Miejski w Jarocinie ujawnił, że cate
ring dla dwóch jarocińskich sołectw 
(Kątów i Radlina) przygotowała 
firma, której współwłaścicielką jest 
Katarzyna Szymkowiak. W opinii 
prawników pracujących na zlece
nie magistratu, w ten sposób rad
na z Wilkowyi złamała ustawowy 
zakaz wykorzystywania przez sa
morządowców majątku gminy do 
prowadzonej własnej działalności 
gospodarczej.

W trakcie posiedzeń rady miej
skiej, która zajmowała się sprawą, 
magistrat przekonywał, że fakty 
dotyczące cateringu „wykazało 
biuro wewnętrznej kontroli urzę
du miejskiego”. Szymkowiakowa 
z kolei dowodziła, że rada miejska 
wykorzystuje przepisy do walki po
litycznej z opozycją. „To jest kara za 
przeciwstawienie się likwidacji oświa
ty publicznej w Jarocinie i poparcie 
inicjatywy oddolnej jaką było refe
rendum” - pisała w oświadczeniu 
odczytanym na sesji. Tego samego 
dnia rada 16 głosami członków rzą
dzącej Ziemi Jarocińskiej przyjęła 
uchwałę o wygaszeniu jej mandatu.

Szymkowiakowa w spierana 
przez klubowych kolegów odwo

łała się do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego. Ten uznał, że 
rada postąpiła słusznie. Prawie pół
roczną batalię zakończył w ubie
głym tygodniu NSA, ostatecznie 
odrzucając skargę członkini PSL-u.

- Wyszłam z sali rozpraw bardzo 
usatysfakcjonowana, bo bardzo dużo 
ciepłych słów usłyszałam od pana sę
dziego, który naprawdę mocno skupił 
się na całej otoczce tej sytuacji i był 
niesamowicie przygotowany. Pokazał 
nam, że bez względu na to, że był to 
jednorazowy incydent w trakcie mojej

wieloletniej pracy w samorządzie, za
pis ustawy mówi jednoznacznie, iż nie 
wolno łączyć mandatu z działalnością 
na majątku gminy - powiedziała 
Katarzyna Szymkowiak po roz
prawie. - Gdzieś w głębi serca czuję 
się rozczarowana moim niedopa
trzeniem, bo być może gdybym miała 
to zlecenie w ręku przed realizacją 
i wiedziała, że jest na spółkę cywilną, 
to mogłabym w porę zareagować. 
Szukanie winnego w tej sytuacji nie 
ma sensu. Stało się i ponoszę tego 
wszystkie konsekwencje.

Orzeczenie NSĄ stało się pra
womocne w dniu ogłoszenia, a to 

|  oznacza konieczność przeprowa- 
1 dzenia wyborów uzupełniających 
I  w okręgu, w którym wybrano radną 
“ PSL-u. - Zarządza się je  i przepro- 
£ wadza w ciągu trzech miesięcy od 

dnia uprawomocnienia się wyroku 
- precyzuje Agnieszka Jakubow
ska, dyrektor delegatury Krajowego 
Biura Wyborczego w Kaliszu.

Do obwodu nr 6 należą prócz 
Wilkowyi - Kąty i Radlin. Człon
kini PSL-u nie wyklucza, że będzie 
chciała odzyskać mandat. Prawo 
pozwala jej kandydować. Dwa lata 
temu Szymkowiakowa dostała 674 
głosy uzyskując jeden z lepszych 
wyników. Wówczas rządząca Zie
mia Jarocińska nie wystawiła tam 
swojego kandydata. (nba)

► JARACZEWO

K a m e ra  na  
p rz y s ta n k u
w  B rz o s to w ie  .
ok a zata  się

Nowa kamera 
pilnuje, czy nikt 
nie załatwia sic 
na przystanku

Niewielka kamera zam onto
wana na przystanku autobuso
wym w Brzostowie od jakiegoś 
czasu wzbudza emocje mieszkań
ców oraz kierowców podróżujących 
krajową „12”. Urządzenie pilnu
je, by... podróżni nie załatwiali się 
w środku.

Jest niewielka, ale łatwo zauwa- ■* 
żyć ją  z drogi. Wieczorem świeci na - 
czerwono. Kamera znajdująca się na 
przystanku autobusowym w Brzo
stowie funkcjonuje mniej więcej od 
miesiąca. - Zauważyłem ją  już jakiś 
czas temu, ciekawy jestem, w jakim  
celu podgląda się w ten sposób okoli
cę? Może chodzi o wandali? - zastana
wia się jeden z naszych Czytelników.

Pojechaliśmy na miejsce, by 
sprawdzić, jak wygląda „na żywo”. 
Małe urządzenie jest raczej niepo
zorne, jego obiektyw ustawiono 
w kierunku wylotu na Górę. - Taki 
wielki brat w małej wsi - śmieje się 
jedna z napotkanych w okolicy osób. 
Kto jednak je zamontował i, przede 
wszystkim, wjakim celu?

Sprawdziliśmy. Generalna Dy
rekcja Dróg Krajowych i Autostrad, 
która zarządza „dwunastką”, nie 
przyznaje się do założenia kamery. 
Inicjatywa, jak się okazuje, zrodziła 
się w głowie samego sołtysa.

- To prawda, to mój pomysł - 
przyznaje Piotr Szymczak, włodarz 
Brzostowa. Jak opowiada, zainstalo
wanie urządzenia wynika po prostu 
z walki o... czystość. -Już wiele razy 
zdarzało się, że kierowcy, a zwłasz
cza kierowcy tirów, zatrzymywali się 
tutaj, żeby załatwić się w środku przy

stanku. Często viajdowaliśmy tam 
różne „śmierdzące" niespodzianki - 
opowiada sugestywnie sołtys. Aby 
uniknąć tego typu sytuacji, Szym
czak postanowił zamontować ka
merę. - Okazuje się, że spełnia swoją 
rolę. Nikt od tej pory nie załatwił się 
w przystanku - komentuje. Przyznaje, 
że nie brakowało przy tej okazji za
ciekawienia samych mieszkańców. 
- Wszystko wynika jednak z naszej 
walki o czystość i porządek - podkreśla 
na koniec.

(jan)

http://www.jarocinska.pl
http://www.jeremie.com.pl
http://www.iw.org.pl/obsza-ry-inteligentnych-specjalizacji
http://www.iw.org.pl/obsza-ry-inteligentnych-specjalizacji
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Zmasowany atak na koalicję rzą
dzącą w powiecie (Ziemia Jarocińska 
i PiS - przyp. red.) przypuścili radni po
wiatowej opozycji i PSL-u. A zaczęło się 
spokojnie od wniosku byłego starosty 
i radnego Stanisława Martuzalskiego, 
który zaproponował, żeby zrezygnować 
z przygotowania dokumentacji budo
wy nowego łącznika dróg nr 11 i 12 
(projekt forsowany przez burmistrza 
Jarocina Adama Pawlickiego - przyp. 
red.). -Proponuję, żeby kwotę 75 tysięcy 
złotych, która jest zarezerwowana na 
dokumentację, przenieść na inne drogi 
powiatowe. Z  informacji, które płyną 
z urzędu marszałkowskiego i ministerstwa 
jasno wynika, te  pozyskanie środków 
na tę budowę, która będzie kosztowała 
około pięćdziesięciu milionów, będzie 
niemożliwe - uzasadniał Martuzalski. Ze 
strony zarządu powiatu na tę propozy
cję odpowiedział wicestarosta Mikołaj 
Szymczak. - My mówimy o tym łączniku 
od kilku dobrych lat i będziemy konse
kwentnie dążyć do tego, aby do budowy 
tej drogi doprowadzić - zapowiedział. 
Wtedy radny Sławomir Wąsiewski zwró
cił uwagę na pilną potrzebą budowy 
innych łączników. - Jeśli poważnie my
ślimy o sieci naszych dróg, to musimy 
brać pod uwagę to, że za chwilę będzie 
oddana obwodnica i za rondem przy 
wyjeździe na Kalisz utworzy się ogromny 
korek. Dlatego tam musimy zrobić dwie 
obwodnice boczne - jedną przez Zakrzew
- Prusy - Magnuszewice - Kotlin, a drugą 
przez Słupię, gdzie droga jest ju ż zrobio
na, dalej przez Wolę Książęcą w stronę 
Pleszewa. To są dla nas priorytetowe 
drogi - argumentował radny Wąsiewski.

R a d n i m ie js c y  d e c y d u ją ,  

a  p o w i a t o w i  m a ją  t o  

„ k l e p n ą ć "
Radni domagali się informacji, kto 

uzgadniał, że dotacja z gminy Jarocin 
ma zostać przeznaczona na przebudo
wę ulic Szubianki i Piaskowej. Odpo
wiedział im starosta Bartosz Walczak.
- Na ostatniej sesji rady miejskiej radni 
Ziemi jarocińskiej - i nie tylko - podjęli 
decyzję o przekazaniu 2,5 miliona złotych 
na przebudowę ulicy Szubianki i budowę 
ulicy Piaskowej - wyjaśnił włodarz po
wiatu. Na to natychmiast zareagował 
Martuzalski. - To radni miejscy decydują, 
a radni powiatowi mają to „klepnąć”? 
W mojej ocenie jest to pomylenie ról - 
oburzał się były starosta. Do dyskusji 
włączyła się radna Bronisława Włodar
czyk (nie jest członkiem komisji budże
tu, ale w obradach mogą uczestniczyć 
wszyscy radni - przyp. red.). - To jest 
chyba nie fair. Jak można mnie zobowią
zywać do tego, że ja  mam tak czy inaczej 
głosować, kiedy ja  jestem w powiecie, 
a nie w gminie? - pytała zdenerwowana 
radna. Wyjaśnienia, których próbował 
udzielić wicestarosta Mikołaj Szymczak 
nie usatysfakcjonowały radnych. - Nie 
może być tak, że bez naszej wiedzy i zgo
dy ktoś nam daje pieniądze i wskazuje 
palcem, co mamy zrobić - podkreślił 
radny Sławomir Wąsiewski. - Nie ma 
w historii samorządów w Polsce, żeby 
była taka sytuacja. To my powinniśmy 
wystąpić do gminy z wnioskiem, w któ
rym wskażemy, na co mają być te środ
ki. Nie wolno inaczej procedować, bo 
podważacie podwaliny samorządności. 
Poprzez takie działania doprowadzacie 
do tego. że ten budżet nie będzie w ogó
le przyjęty. Czy zdajecie sobie sprawę 
z tego, że doprowadzacie do destrukcji? 
Nie lepiej usiąść do stołu, dogadać się, 
wyznaczyć, jakie zadania będą robione 
i podjąć wyzwanie, a nie za plecami coś 
robić i potem dopychać kolanem na siłę, 
bo „mamy większość”? - zwrócił uwagę 
Wąsiewski. I dodał: - Dlatego pytam, kto 
wystąpił do gminy Jarocin, żeby te środki 
były przekazane akurat na te drogi, czy 
jest jakiś dokument na to? Wicestarosta 
Mikołaj Szymczak poinformował, że 
uzgodnienia prowadził starosta i nie

► POWIAT ma dokumentu na ich potwierdzenie.

M iliony dla Jarocina,
czyli aw antura o kasę i p riorytety
1  Jednym puszczały nerwy, inni m achali rękami i wychodzili z sali obrad 
- tak wyglądała dyskusja nad przyszłorocznym  budżetem  powiatu. Poszło  
o  szczególne względy dla gminy Jarocin i m ilionowe inwestycje, które mają 
zostać wykonane z powiatowych pieniędzy na jej terenie.

Większością 
głosów 
radnych Ziemi 
Jarocińskiej 
projekt
przyszłorocznego 
budżetu został 
zaopiniowany 
pozytywnie.
A wszystkie
wnioski
zgłoszone
podczas
posiedzenia
odrzucone.

► Inw estyc je  p ro p o n o w a n e  d o  p rzysz ło rocznego  b u d ż e tu  przez 
ra d n e g o  T eodora G ro b e ln e g o  z a m ia s t d o f in a n so w a n ia  b u d o w y  
łączn ika ulic W rocław ska , B em a, Ś ródm iejska w  Ja roc in ie  (2 m in zł)
(propozycja została odrzucona przez radnych z klubu Ziemi Jarocińskiej)

remont odcinka drogi z Kotlina do Wilczy 
przed skrzyżowaniem na Strzyżew - ok. 500 m 
opracowanie koncepcji projektowej ścieżki 
rowerowej wzdłuż drogi krajowej nr 11 
z Kolina do Witaszyc

- przedłużenie planowanej budowy drogi 
powiatowej Żerków - Dobieszczyzna
- granica powiatu

- wykonanie chodnika w Cerekwicy - 500 m
- dokończenie dywanika asfaltowego 

na ul. Zaleskiej w Górze - 700 m

► S kład  kom isji b u d ż e tu  i ro zw o ju  R ady P o w ia tu  Ja ro c iń sk ie g o  
i w yn ik i g ło s o w a n ia  w  s p ra w ie  o p in ii o  p ro jek c ie  b u d ż e tu  
p o w ia tu  n a  2 0 1 7  r.

GŁOSOWALI „ZA" 1 ■  GLOSOWALI „PRZECIW1 1

MARIUSZ MAŁYNICZ przewodniczący (ZJ) TEODOR GROBELNY (PSL)
JANINA NICKE wiceprzewodnicząca (ZJ) WALENTY KWAŚNIEWSKI (SLD)
PRZEMYSŁAW FRANCZAK (ZJ) STANISŁAW MARTUZALSKI (PO)
MIKOŁAJ SZYMCZAK (ZJ) SŁAWOMIR WĄSIEWSKI (PSL)
JULIAN ZEGAR (ZJ)

► S ło w a, k tó re  p a d ły  p o d c z a s  p o s ie d z e n ia  p o w ia to w e j kom isji b u d ż e ty

Teodor 
Grobelny
„W budżecie na przyszły rok ja
kimś dziwnym trafem pominięto 
gminę Kotlin i gminę Jaraczewo 
dając tam tylko marne 75 tysię
cy na 15 milionów wszystkich 
inwestycji."

Bronisława
Włodarczyk
„To jest chyba nie fair. Jak można 
mnie zobowiązywać do tego, 
że ja mam tak, czy inaczej 
głosować?”

Sławomir
Wąsiewski i  m
„Nie ma w historii samorządów 
w Polsce, żeby była taka sytu
acja. ( . . . )  Podważacie podwa
liny samorządności. ( . . .)  Czy 
zdajecie sobie sprawę z tego, że 
doprowadzacie do destrukcji?"

Walenty
Kwaśniewski y i i i
„Klub Ziemi Jarocińskiej dziata 
jak egzekutywa PZPR-u.”

Grabie grabią do siebie, a nie od siebie
Rozmowa z JULIANEM ZEGAREM, wiceprzewodniczącym rady powiatu, 
przewodniczącym klubu radnych Ziemi Jarocińskiej

■  Jak  to  się stało , że doszło do 
takiej aw antury  o przyszłoroczny 
budżet? Czy rzeczyw iście gmina 
Ja ro c in  m a sp e c ja ln e  w zględy 
u pow iatow ych radnych z klubu 
Ziemi Jarocińskiej?
Taka dyskusja przy projekcie budże
tu to normalna sprawa. W innych 
samorządach też tak się to odbywa. 
Wszyscy ciągną w swoją stronę, jak 
to mówią po staropolsku „grabie 
grabią do siebie, a nie od siebie”. 
M oim zdaniem taka jest prawda, 
że gmina Jarocin jest trzykrotnie 
większa od pozostałych pod wzglę
dem mieszkańców i wielkości, to 
jak te inwestycje inaczej podzielić? 
Dajmy na to taki parking przy ulicy

Szubianki jest bardzo potrzebny. To 
jest najpilniejsza sprawa, bo tam 
wysiadają codziennie dzieci nie
pełnosprawne na wózkach prosto 
pod samochody.
■  Radny W ąsiewski tw ierdzi, że 
swoimi działaniam i doprow adza
cie do destru k c ji i radzi, żeby 
usiąść przy stole i się dogadać. 
Je s t to  możliwe?
Próbujemy się dogadać, tylko jest 
problem, bo wszystkim nie da się 
dogodzić. To jest półmetek kadencji 
i każdy się boi, że nie zdąży swojego 
zrobić. No, nie wszyscy, bo ja  się 
na przykład nie boję. Gruszek na 
wierzbie nie obiecywałem, a jak ktoś 
tak obiecywał, to teraz ciągnie we

wszystkie strony i patrzy wszystkich 
skłócić. Nie powinno tak być. Ja 
uważam, że się jednak dogadamy. 
Potrzeba jest tylko trochę czasu. 
■  Czy klub Ziem i Ja ro c iń sk ie j 
„działa, jak  egzekutywa PZPR-u”, 
jak to  określił radny Walenty Kwa
śniewskie?
Kwaśniewski tak powiedział, bo 
on jest stary PZPR-owiec i jego 
już nie można zmienić, bo ma już 
swoje lata i on tym przesiąkł. On 
porównuje to do siebie i do tych, 
którzy byli w PZPR-ze razem z nim, 
dlatego tak mówi. Chociaż rozu
miem go, jako faceta, jest starszy 
i ja  go bardzo lubię i szanuję.

Rozmawiała ANNA KONIECZNA

► P ropozycje  in w es ty c ji d ro g o w y c h  w p is a n e  d o  p ro je k tu  b u d ż e tu  p o w ia tu  n a  2 0 1 7  r.

budowa ciągu pieszo-rowerowego 
Jaraczewo - Gola 75.000 zł
(dokumentacja projektowa) 
budowa łącznika dróg krajowych 
nr 11 i nr 12 75.000 zł
(dokumentacja projektowa) 
przebudowa drogi Żerków - Dobieszczyzna

- granica powiatu 6.760.651 zł 
(w tym dotacja z p in y  Żerków - 3.500.000 zt) 
budowa łącznika ulic Wrocławskiej - Bema
- Śródmiejskiej w Jarocinie
(dotacja dla gminy Jarocin) 2.000.000 zł 
przebudowa drogi Hilarów
- Wola Książęca 1.872.656 zł

przebudowa drogi
Łuszczanów - Tarce 1.730.000 zt
przebudowa drogi
Lisew - Ludwinów 500.000 zł
(dotacja dla gminy Żerków)

► P ropozycja  n ie  w p is a n a  d o  p ro je k ty  b u d ż e tu

przebudowa ulic Szubianki i Piaskowej w Jarocinie 2.500.000 zł z dotacji od gminy Jarocin

K lu b  Z ie m i J a r o c iń s k ie j  

d z ia ła  j a k  e g z e k u t y w a  

PZPR -u
Przysłuchujący się dyskusji staro

sta Bartosz Walczak radził, aby radni 
uzgodnili stanowiska w sprawie przy
szłorocznego budżetu na posiedze
niach klubów. Do tej propozycji od
niósł się radny Walenty Kwaśniewski.
- Organami władzy w powiecie są rada 
i zarząd powiatu, nie żaden klub. Poza 
tym klub Ziemi Jarocińskiej działa jak 
egzekutywa PZPR-u - stwierdził bez 
ogródek były wójt Kotlina.

Starosta przyznał, że były prowa
dzone rozmowy z gminą Jarocin na 
temat przekazania funduszy na dwie 
drogi powiatowe. - 1 nie wiem, jaki doku
mentjest dla państwa ważniejszy, jak  nie 
uchwała rady (Rady Miejskiej Jarocina
0 przekazaniu pieniędzy powiatowi - 
przyp. red.). Druga rzecz, piszemy pisma 
do gminy Kotlin i Jaraczewo i nie mamy 
odpowiedzi od pół roku. Możemy wysłać 
kolejne pięćdziesiąt i jechać na kolejne 
sto spotkań i z tego nic nie będzie. A tutaj 
słyszymy jakieś zarzuty o to, że możemy 
otrzymać pieniądze za darmo od innego 
samorządu na nasze inwestycje - argu
mentował włodarz powiatu. Sławomir 
Wąsiewski zwrócił uwagę na to, że 
nikt niczego nie daje za darmo. - Nie 
zastawiajmy się tym, że gmina Jarocin 
z dobrej łaski coś daje - zaznaczył.

Wyraźnie wzburzona Bronisła
wa Włodarczyk podkreśliła* że ulica 
Piaskowa, którą do budowy wskazał 
burmistrz Jarocina, jest ulicą osiedlo
wą. -Ja mieszkam na osiedlu Bogusław. 
Zapraszam na to osiedle. Tu są panowie, 
z którymi się często zabieram do domu
1 oni mogą poświadczyć, ja k  wygląda 
ulica Poziomkowa czy Konwaliowa. I  ja  
teraz będę zabiegała, żeby te ulice zostały 
w pierwszej kolejności zrobione, żeby 
później przed wyborami iść ze sztanda
rem, że się do tego przyczyniłam - wręcz 
krzyczała radna. I dodała: - Panowie
- to jest moje zdanie i możecie mieć 
do mnie żal, ale ja  mówię to, co myślę
- zarówno wicestarosta Szymczak, jak  
i członek zarządu Drzazga uważacie, że 
tylko możecie wygrywać wybory po to, 
żeby coś zrobić na swoich osiedlach. No 
i oczywiście za półtora roku, za dwa lata 
panowie pójdziecie do swoich wyborców: 
„Kochani, musicie na nas głosować, 
bo przecież my się tyle przyczyniliśmy, 
żeby nasze osiedla tak ładnie wygląda
ły”. Gdybyście zobaczyli, jak  wyglądają 
ulice na Bogusławiu, powiedzielibyście: 
„Cholera, kobieta ma rację!”Musiałaby 
mieć kalosze, które kiedyś pan burmistrz 
Pawlicki zafundował dzieciom ze szkoły 
numer pięć - oburzała się Bronisława 
Włodarczyk.

M a c h n ą ł  r ę k ę  i w y s z e d ł
Wzajemne licytowanie się, które 

drogi mają być zrobione, kto i komu 
bardziej się przysłużył oraz z czym 
pójdzie do wyborów, spowodowało 
ogólny chaos. Radni się przekrzykiwali. 
Kiedy po raz kolejny radna Włodarczyk 
zwróciła się do wicestarosty Szym
czaka, ten wstał z miejsca, machnął 
w jej stronę ręką i wyszedł. Niedługo 
po nim salę opuścił prowadzący ob
rady przewodniczący komisji Mariusz 
Małynicz. Nie wszyscy radni zauważyli 
jego nieobecność i nadal zgłaszali chęć 
zabrania głosu.

Dyskusji na posiedzeniu powia
towej komisji budżetu przysłuchiwał 
się z boku sekretarz gminy M ichał 
Fijałkowski. Do jego obecności odniósł 
się radny Stanisław Martuzalski. - Ja 
wiem, że cerber pilnuje, żeby wasz szef 
(radnych Ziemi Jarocińskiej Adam 
Pawlicki - przyp. red.) dowiedział się 
o wszystkim z pierwszej ręki, czy ktoś 
zachował się niezgodnie z oczekiwaniami.

ANNA KONIECZNA

http://www.jarocinska.pl
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A L IO R  B A N K  F IN A N S U JE  P O T R Z E B Y  M A ŁY C H  F IR M  -  N A W E T  T E  W IE L K IE !
W łaścicielom małych firm, takich jak  osiedlow e sklepy, salony fryzjerskie czy gab inety  stom atologiczne, szczególnie zależy na jak  najlepszych relacjach 
z klientam i i na ich zadow oleniu. Ci przedsiębiorcy, aby sp ro stać  oczekiwaniom  klientów stale  inw estują w rozwój swoich biznesów, korzystając przy tym 
także z pom ocy banków . O  szczegółach pakietu kredytow ego w Alior Banku -  oferty , k tó ra  łączy najlepsze cechy pożyczek dla małych firm dostępnych 
obecnie n a  rynku -  mówi M ariusz Orczykowski, kierownik placówki partnerskiej Alior Banku w  Jarocinie, przy ul. Paderew skiego 3A.

Mariusz 
Orczykowski 
Kierownik placówki 
partnerskiej

Czy małe przedsiębiorstwa rzeczywiście 
potrzebują specjalnego kredytu?
- Jak wynika z analiz NBP, cempo wzrostu 
kredytów dla sektora  MSP jest wyraźnie niższe 
niż m a to  miejsce w przypadku większych firm . 
Do przyczyn należą m.in. trudności związane 
z zapewnieniem zabezpieczenia czy oceną 
ryzyka. Stw orzony przez Alior Bank pakiet 
kredytowy to  rozwiązanie specjalnie dla nich
-  małych przedsiębiorstw , które potrzebują 
szybkiego dostępu do gotówki. O ferta  
skierowana jes t do firm, działających na 
rynku od co najm niej 12 miesięcy, o obro tach

do  5 min zł rocznie, zatrudniających nie 
więcej niż 9 osób. Przykładami takich firm 
m ogą być sklepy, m ałe hurtow nie, w arsztaty 
sam ochodow e, salony fryzjerskie czy gabinety 
stom atologiczne. Propozycję kierujemy także 
do  przedstawicieli wolnych zaw odów  -  
prawników, lekarzy, architektów.
Co wyróżnia ofertę Alior Banku dla małych 
przedsiębiorstw?
- O ferta  Alior Banku łączy najlepsze cechy 
pożyczek d la małych firm dostępnych obecnie 
na rynku -  teraz kredyt naw et do  500 tys. zł 
jest dostępny szybko i w wygodny dla klienta 
sposób.
A co to oznacza w praktyce?
- Przede wszystkim nie trzeba żadnych 
zabezpieczeń m aterialnych, nawet przy dużych 
kwotach pożyczek. Kredyt m ożna uzyskać

podczas jednego spo tkan ia  w placówce 
banku, praktycznie od ręki. Decyzja podej
m ow ana jest w 30 m inut, a środki na 
koncie dostępne są  w ciągu jednego dn ia  od 
podpisania  umowy. Z tego pow odu pakiet 
kredytowy jest idealnym rozwiązaniem • d la 
tych firm, które po trzebują  szybkiego dostępu 
do  finansowania.
Do jakiej kwoty można uzyskać kredyt?
- Firma może wystąpić naw et o pół miliona 
złocych. Co ważne, przyznaną kwotę 
m ożna dowolnie podzielić na trzy produkty 
kredytowe: biznes kredyt, kredyt w rachunku 
bieżącym i kartę kredytową.
A na jaki okres można rozłożyć spłatę kredytu?
- Okres kredytowania może wynieść nawet do 10 
lat, co pozwala na dogodne rozłożenie spłaty. 
Zależy nam, aby właściciele małych firm znaleźli

rozwiązanie dostosow ane do  swoich potrzeb, 
możliwości i skali prowadzonego biznesu.
Na co można przeznaczyć pieniądze?
- Dzięki ofercie firmy mają szansę zrealizować 
różne potrzeby, naw et te duże. Kredyt można 
przeznaczyć na sfinansowanie bieżącej działal
ności, a  także inwestycje, np. wyposażenie 
lokalu usługowego, czy refinansowanie pożyczki 
zaciągniętej w innym banku.
Dziękuję za rozmowę, a klientów zapraszam 
do placówki partnerskiej Alior Banku:

J a ro c in

ul. Paderewskiego 3A  
u  663 746  771

KREDYTY DLA MIKROFIRM

W I E L K I E  P O T R Z E B Y  M A Ł Y C H  F I R M  F I N A N S U J E M Y  W  2 4  H

N aw et 500 0 0 0  zł m oże znaleźć sie w Twojej firm owej kasie już w 24 godziny 
od  p o d p isa n ia  um ow y kredytow ej:
■ bez zabezpieczeń  m aterialnych;

■ okres sp ła ty  d o  10 lat;
■ m ożliw ość podziału  kw oty  k redy tu  na trzy  p roduk ty : Biznes Kredyt, 

k redy t w rachunku  bieżącym  i k a rtę  k redy tow ą.

n zegóły oferty „5> >ic.*r kredytów-, dla mikrofir- w pi/ --iwkarh banku oraz na « *  akorb*nk.p!
Informacja, handlowa wg stanu na 8 .04 /016  r

ALIOR
B A N K

P a r tn e r

F o t o b u d k a
r o z k r ę c i  k a ż d ą  

i m p r e z ę !
C h c ia łb y ś ,  ż e b y  T w o ją  i m p r e z ę  w s p o m in a n o  b a r d z o  
d łu g o ?  B y  b y ła  n i e p o w t a r z a l n a ?  Z a m ó w  F o to b u d k ę .  

N a  p e w n o  n ie  p o ż a łu je s z .

Zabawa z Fotobudką jest bardzo 
prosta. Wybierasz gadżet stajesz 
przed aparatem, a na ekranie wi
dzisz, jak wyglądasz. Robisz śmiesz
ną minę, wciskasz przycisk start i po 
kilku sekundach dostajesz wydruk 
zdjęć (w trzech różnych formatach 
do wyboru - na każdym znajdują 
się cztery ujęcia). Możesz to zrobić 
sam(a), w duecie, albo w większej 
grupie. Takich zdjęć nie zrobisz sobie 
w innych okolicznościach.

N ie p o w ta r z a ln a
p a m ią tk a

Fotobudka to doskonały pomysł 
na rozkręcenie każdej imprezy. 
Świetnie sprawdza się na weselach, 
ale nadaje się także na na imprezy 
firmowe, studniówki, połowinki, 
osiemnastki, wszelkiego rodzaju 
urodziny czy imieniny. Zapewnia 
niezapomniane wspomnienia z wie
czorów panieńskichi kawalerskich... 
- Do dyspozycji mamy spory zestaw 
gadżetów, które można wykorzystać 
do robienia zdjęć Od śmiesznych oku
larów poczynajqc, poprzez sztuczne 
wąsy, na uszach „króliczków Playboya"

kończąc. No, może nie kończąc... - 
uśmiecha się Jacek Nagorzycki, 
właściciel firmy Funny Flash, udo
stępniającej Fotobudkę. - Każdy na 
pewno znajdzie dla siebie coś takiego, 
co sprawi, że jego wizerunek na zdję
ciach będzie niepowtarzalny.

N ie s a m o w ity  a lb u m
Fotobudka poza tym, że zapewnia 
gościom świetną zabawę podczas 
imprezy,daje również jedynąwswo- 
im rodzaju pamiątkędla organizato
rów, czy to Młodej Parze, czy Jubila
towi np. na osiemnastce. Awszystko 
dzięki albumowi, do którego można 
wkleić swoje zdjęcia dopisując ory
ginalne życzenia dla Nowożeńców 
lub Jubilata. Po latach taki album 
będzie świetnym wspomnieniem 
fantastycznych chwil, które wspól
nie przeżyliście.

•
A p e ty t  r o ś n ie  

w  m ia r ę  je d z e n ia
Firma Funny Flash oferuje Foto- 
budkęjuż od 450 zł. W  tej cenie jest 
godzina zabawy, z nielimitowaną 
ilością zdjęć, dostępem do wielu

śmiesznych gadżetów, personaliza- 
cjąfotek (oryginalny nadrukz nazwą 
imprezy- imionami Młodej Pary,czy 
logo firmy), pomocą asystenta oraz 
pendrivem ze wszystkimi zdjęciami. 
Kolejna godzina kosztuje dodatko
we 200 zł (dokładny cennik można 
znaleźć na stronie internetowej 
www.24fotobudka.pl). - Z mojego 
doświadczenia mogę powiedzieć, że 
apetyt rośnie w  miarę jedzenia. Klient 
zamawia Fotobudkę na godzinę, ale 
już po kilkunastu minutach wiadomo, 
że zabawa się przeciągnie. Ostatnio 
miała być godzina, a skończyło się na 
ponad trzech - uśmiecha się Jacek 
Nagorzycki. -A le spokojnie, cenę za
wsze można ponegocjować

P o d ś w ie t lo n a  k a b in a  
i d o ja z d  g r a t i s

Dlaczego warto skorzystać aku
rat z oferty firmy Funny Flash? - Po 
pierwsze, w  odróżnieniu od prostych 
fotobudek, dysponujemy specjalną 
dmuchaną kabiną, podświetlaną świa
tłam i LED (2,5 x 2,5 x 2,5 m). Osiem 
różnych kolorów, migające światła. 
Każde ujęcie jest wtedy niepowtarzal
ne. Dlatego często zdarza się, że goście 
robią sobie zdjęcia po kilka razy - mówi 
właściciel Funny Flash. - Dodatkowo 
praktycznie nie pobieramy op ła t za 
dojazd, Do 70 km, a więc do Poznania 
Kalisza, Ostrowa, Konina dojeżdżamy 
za darmo. A  właściwie, to możemy

dojechać nawet na koniec świata. 
Wszystko zawsze można dogadać - 
śmieje się Jacek Nagorzycki.

K a r n a w a ł
Fotobudka może być też idealnym 
uzupełnieniem zabaw karnawa
łowych. Nie każda z tych imprez 
jest przecież balem przebierańców, 
a dzięki Fotobudce każda może się 
taką stać - Kto raz się zabawił z Fo- 

. tobudką wie, o czym mówię. A tym, 
którzy jeszcze nie spróbowali, mogę 
obiecać doskonałą zabawę. W  kar
nawale mamy jeszcze wolne terminy. 
Zadzwońcie. I zróbcie sobie niepowta
rzalną imprezę! - zaprasza właściciel 
Funny Flash.

http://www.jarocinska.pl
http://www.24fotobudka.pl
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OFERTY PRACY /  P O R A D N IK ! /  ARTYKUŁY /  F IR M Y

Oferty z Powiatowego 
Urzędu Pracy w Jarocinie 
zgłoszone w okresie 
od 6 do 12 grudnia

TECHNIK
INFORMATYK
- Fundacja Recovery 24 
Jarocin

PRACOWNIK
MAGAZYNOWY/
PAKOWACZ
- Adecco Poland Sp. z o.o. 
Warszawa (miejsce 
wykonywania pracy Gądki)

ŚLUSARZ - SKROBACZ
- Jarocińska Fabryka 
Obrabiarek S.A. Jarocin

PRACOWNIK
PRODUKCYJNO-
MONTAŻOWY
- HusArt Sp. z o.o. Smyków 
(miejsce wykonywania pracy 
Jarocin)

ŚLUSARZ
- Walex Waldemar Gnaciński
- Radlin

SPRZEDAWCA
- Gminna Spółdzielnia 
„Samopomoc Chłopska" 
Jarocin

SPRZEDAWCA,
KASJER
- Sklep Spożywczy 
Andrzej Magdziarek 
Dobrzyca

SPRZEDAWCA
- Belinda Sp. z o.o. Jarocin

STAN BEZROBOCIA 
W POWIECIE JAROCIŃSKIM 
od 25 listopada d o  1 g rudnia

liczba
bezrobotnych

zarejestrowani

1.565 106
wyrejestrowani wyrejestrowani, 

którzy podjęli pracę

48 25
STAN BEZROBOCIA 
W POWIECIE JAROCIŃSKIM 
od  2 d o  8 grudnia

liczba
bezrobotnych

zarejestrowani

1.572 85
wyrejestrowani wyrejestrowani, 

którzy podjęli pracę

48 2 1

P o m ó r w  J LA. 
T rzy n astu  k ie ro w có w  

na zw o ln ien iach
W redakcji „Gaze

ty Jarocińskiej” inter
weniował mieszkaniec 
gminy Kotlin. Twier
dził, że Jarocińskie Linie 
Autobusowe wydłużyły 
trasę przejazdu linii nr 
17A i młodzież nie do
ciera na czas na zajęcia 
do Zespołu Szkół Przy- 
rodniczo-Biznesowych 
w Tarcach. -Autobus je- 
dzie przez Wolę Książę
cą, Twardów, Sławoszew, 
W ysogotówek z Tarć 
Osiedla jedzie w stronę 
Łuszczanowa, Lisewa, 
zm raca na żerkowskiej 
drodze wraca do Tarzec 
i potem dopiero do Jaro
cina. Dzieci w szkole są

10 minut po godz. 8.00. 
Nauczycieli to nie intere
suje i w sumie im się nie 
dziwię. Wykupiłem bilet 
miesięczny, a córka nie 
może dojechać na czas 
- denerwował się jeden 
z rodziców.

- D zw oniłem  do 
JLA, to mi powiedzieli, 
że nie mają kierowców. 
A co mnie, to obchodzi ? 
Pana Grzelaka chcą wy
kosić z Żerkowa, to jak  
oni obejmą jeszcze Żer
ków, to będą w stanie 
wszystkich dowieźć na 
czas? - zastanawiał się 
interweniujący.

Prezes JLA wyja
śnia, że spółka w dniach

1-2 i 5-8 grudnia mia
ła awaryjną sytuację, 
niem ożliwą do prze
widzenia. - Trzynastu 
kierowców z czterdzie
stu zatrudnionych prze
bywało na zwolnieniach 
lekarskich. W celu ob
służenia wszystkich pa
sażerów spółka wybrała 
najbardziej optymalną 
możliwość zmiany tras, 
gdzie linia nr 17 A za
bierała także pasażerów 
z Lisewa i Łuszczanowa 
- wyjaśnia Maciej Ze
gar, prezes JLA. Jego 
zdaniem autobusy do 
szkoły w Tarcach dojeż
dżały planowo.

(era)

O G Ł O S Z E N I A

BIURO REKLAMY<<<
(  m G A Z B T A  >  r  >

-  J a r o c i n s k a l

Artur Antczak
5 0 8  3 1 8  9 2 2

Angelika W łodarczyk
5 0 9  0 8 2  7 7 2

Ja roc in , u l. K asprzaka la  
te l. (6 2 )  7 4 7  4 7  4 7

Apteka 
w Jarocinie

z a tru d n i

MAGISTRÓW 
ORAZ TECHNIKÓW 

FARMACJI
Kontakt: spharm a@ op.pl

[B i
TRaoe

POSZUKUJEMY PRACOWNIKÓW NA STANOWISKA:

SPAWACZ
OSOBAJtO PRAC WYKOŃCZENIOWYCH 

KOTŁÓW C.O. 
PRACOWNIK PRODUKCJI 

MAGAZYNIER 
KIEROWCA KATO.

PRACOWNIK DO 
KONSTRUKCJI STAŁO'

OPERATOR PLAZMY- 
(OFERUJEMY SZKOLENIE)

OPERAM PRASY KRAWĘDZIOWEJ 
(OFERUJEMY SZKOLENIE)

Ż e rk ó w  u l. K o le jo w a  1 8 , te l .  6 2  740 -31 -12 , b iu ro @ b k tra d e .p l

P R A C A  • P R A C A  • P R A C A  • P R A C A  • P R A C A

99 BIREX”
F IR M A  U S Ł U G O W O -H A N D L O W A

z a t r u d n i :

POMOCNIKÓW
OPERATORA

P R A C A  P R Z Y  R O Z Ł A D U N K U  W A G O N Ó W
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■ Co pan i czu ła , k iedy o b ie ra ła  
^Kryształową G wiazdę”?
Ola mnie jest to niesamowite wyróż
nienie, dlatego że kwota finansowa nie 
zrekompensuje tego, że ktoś docenił 
Pomoc innej osobie albo sytuację, że 
komuś uratowało się życie.
* Gwiazdę otrzym ała pani za przy
wrócenie c z y n n o śc i ży c io w y ch  
12-latkowi podczas próby sa m o 
bójstwa. Było to  na początku tego 
r°ku, czy dużo je s t takich  zdarzeń 
w codziennej służbie?
Aktualnie ilość takich zdarzeń zmniej
szyła się, ponieważ obecnie pracuję na 
innym stanowisku - zajmuję się pro
filaktyką. Nie spotykam się z takimi 
sytuacjami, tak jak to miało miejsce, 
kiedy byłam w rewirze dzielnicowych, 
W wydziale ruchu drogowego czy pre
wencji. Przez te 9 lat podobnych zda- 
fzeft trochę było. Choć nie zawsze te 
Czynności reanimacyjne udało się za
kończyć sukcesem. Co oczywiście dla 
każdego policjanta jest jakąś porażką 
Wewnętrzną, że nie udało się pomóc. 
*Czy pomoc drugiemu człowiekowi 
to był pow ód, dla którego w ybrała 
Pani pracę w policji? 
fink, to był jeden z głównych powo
dów. Dlatego też bardzo dobrze pra- 
cuje mi sią na obecnym stanowisku. 
Sm agam  poprzez profilaktykę pro
wadzoną już od najmłodszych lat. 
O kazuję, jak należy zachowywać 
Sl(l w niektórych sytuacjach, jak po
mpować zgodnie z prawem. 
Przyznam szczerze, że zawsze chcia- 
tam pracować w służbach munduro
wych. Oprócz policji chciałam służyć 
w Wojsku. Najpierw złożyłam do
kumenty aplikacyjne do policji. Za 
Pierwszym razem zdałam wszystkie 
darn iny  i tak już zostało. Terazjesz- 
CZe się tak składa, że mój maż jest 
Policjantem. Pracuje w Komendzie 
Powiatowej Policji w Krotoszynie. 
AAój teść też był policjantem \v Kro- 
l°szynie. 1 tak to wszystko wyszło.
* Jak przygotowywała się pani do 
testów sprawnościowych. Niektórzy 
p ie rd zą , że są  bardzo trudne?
^ie miałam z nimi żadnych proble
mów. Pamiętam, jak dzisiaj, a to było 
10Ż parę lat temu, jak po ukończeniu 
l°ru przeszkód podszedł do mnie pan 
komisarz i pogratulował czasu, który 
łyskałam . Dodał, że mężczyźni nie 
osiągają takich czasów. Zawsze upra
wiałam sport, dbałam o dobrą spraw- 
n°ść fizyczną. W przeszłości byłam 
mistrzynią Wielkopolski w biegach 
Przełajowych. To wszystko zaprocen
towało na tym egzaminie. Czy testy

trudne? Każdy powinien przeko- 
nać się sam. Jeżeli ktoś jest sprawny 
fi^cznie, to nie ma problemu, aby 
Wliczyć taki test.
! A jak  w yglądało to  w przypadku 
testów z wiedzy ogólnej i psycho
logicznych?
Wtedy testy z wiedzy nie były aż tak 
Punktowane. Jeżeli chodzi o testy 
Psychologiczne, to  też pam iętam, 
kiedy po dwóch godzinach rozmowy 
1 Panią psycholog i dwóch godzinach 
multiSelektu*, wychodziłam z sie
dziby komendy wojewódzkiej, to nie 
Wiedziałam, w którym kierunku mam 
'sć. Pytania były nieprzewidywalne, 
tedno z nich brzmiało: jaki jest ko- 
*0r zielony?, a dwusetne: czy lubisz 
Zieleń? Tym wszystkim, którzy starają 
Sl(l o przyjęcie do policji radzę, aby 
Pa teście psychologicznym nie zakła
d a l i  swojej osobowości, dlatego że 
“Urdzo łatwo zgubić się w kolejnych 
Pytaniach, a jest ich kilkaset. 
s  Jak wyglądały początki pani pracy 
W policji?
Z dobnie , jak każdy policjant roz
poczynałam od wydziału prewencji, 
'k' moim przypadku była to Komenda 
Miejska Policji w Poznaniu. Potem 
Pdało mi się przenieść do jarocińskiej 
iednostki, gdzie również trafiłam do
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D ziękuję  
znaczy  
w ię c e j 
niż m ilion
d o la ro w

K arina M ig a lsk a -C ep a  m ieszk a  w  K otlin ie. Od 9  l a t  je s t  p o lic ja n tk ą .

N a 111  p o l i c ja n tó w  z a tru d n io n y c h  w  K o m en d z ie  P o w ia to w e j Policji w  Ja ro c in ie  

9  t o  k o b ie ty .  W  ja ro c iń sk ie j je d n o s tc e ,  p ra c u je  ich o g ó łe m  2 3 .

ogniwa patrolowo-interwencyjnego. 
Później zostałam  przeniesiona do 
wydziału ruchu drogowego, a następ
nie do zespołu dzielnicowych. Teraz 
pełnię służbę na stanowisku asystenta 
ds. wykroczeń patologii i nieletnich, 
gdzie zajmuję się profilaktyką.
■  Czy w takiej policyjnej rodzinie 
trudno  pogodzić obowiązki dom o
we z pracą?
Nie jest łatwo. Nie zawsze kończy się 
służbę, tak jakbyśmy chcieli. Czasami 
trzeba zostać po godzinach. Najczę
ściej to miało miejsce, jak oboje byli
śmy dzielnicowymi. Teraz mój mąż 
pracuje w wydziale kryminalnym. To 
nie jest tak jak się wszystkim wydaje, 
że po ośmiu godzinach zamyka się 
notatnik, podbija pieczątkę u naczel
nika i do domu. To nie jest koniec 
naszej służby. Często odbieraliśmy 
telefony od osób z  tych rodzin, któ
re miały założone Niebieską Kartę 
z prośbą o interwencję. Ludzie potra
fili dzwonić o godz. 1 czy 2 w nocy. 
Najczęściej dzwoniły kobiety, które 
nie wiedziały, co miały zrobić. Bywały 
sytuacje, że mąż skończył rozmawiać, 
a zaraz odzywał się mój telefon. Poli
cjantem jest się 24 godziny na dobę.
■  Kto zajm uje się dzieckiem , gdy 
jesteśc ie  w pracy?
Nasza 4-letnia córka od 6.50 do 16.00 
jest w przedszkolu. Staramy się tak 
układać służby, aby jedno z nas za
woziło, a drugie ją  odbierało. Jeżeli są 
sytuacje, że nie możemy wyjść z pracy, 
to angażujemy dziadków, którzy jadą 
40 kilometrów, aby odebrać Oliwię. 
Mamy również fantastycznych sąsia
dów, którzy zawsze służą pomocą.
■  Często rozm awia pani z m ężem  
w dom u o pracy?
Staramy się to ograniczać do mini
mum. Ponieważ niewiele czasu spę
dzamy razem, a jak najwięcej chcemy 
go poświęcić rodzinie.
■  Teraz coraz w ięcej kobiet chce 
pracow ać w policji. Dlaczego?
W mojej ocenie to nie dotyczy tylko 
policji. Teraz kobiety sięgają po zawo

dy typowo męskie. Uważam, że w na
szej formacji policjantów nie możemy 
dzielić na kobiety i mężczyzn, ale na 
osobowości. W niektórych sytuacjach 
lepiej sprawdzają się kobiety, a w in
nych mężczyźni. Dlaczego kobiety do 
policji? Są coraz bardziej odważne 
i chcą dorównać mężczyznom. Nie 
ma co tego ukrywać. A poza tym pra
ca w policji daje stabilność finansową.
■  Koledzy trak tu ją  pan ią  ulgowo? 
Nie. I nie oczekuję takiego traktowa
nia z tego powodu, że jestem kobietą. 
Jesteśmy funkcjonariuszami i oboje 
mamy takie same obowiązki. Nie 
życzę sobie, żeby ktoś postrzegał 
mnie jako słabszą z tego powodu, 
że jestem kobietą. Zawsze staram 
się dorównać kolegom i razem wy
konywać czynności służbowe.
■  Z seksizm em  m ęskim  spo tkała  
się pani w policji?
Nie. Czasami na interwencjach padają 
w naszym kierunku jakieś teksty. Trze
ba umieć wybrnąć z takiej sytuacji.
■  Psy, misie, nieroby - tak  jes t okre
ślana policja. Czy pani słyszała takie 
stw ierdzenia pod swoim adresem ? 
Przez 9 lat służby takie sytuacje miały 
miejsce sporadycznie. W większości 
przypadków tłumaczę: „Zapraszam 
do policji, zobaczcie, jak wygląda na
sza praca”. Jeżeli ktoś nie ma pojęcia, 
jaką pracę wykonujemy, to wydaje 
mu się, że takie teksty są dobre. Nie 
jest to łatwa praca i wymaga od nas 
poświęcenia.
■  Co należy zrobić, aby popraw ić 
w izerunek policji w oczach społe
czeństw a?
Już zaczyna się coś dziać w tej kwestii. 
Komenda Główna Policji utworzyła 
stanowiska profilaktyczne i wycho
dzimy do społeczeństwa. Nasz ko
mendant również popart ten kierunek. 
Przeprowadzamy prelekcje. Staramy 
się pokazywać policję niejako forma
cję, która tylko sankcjonuje, ale uczy, 
tłumaczy, bez konsekwencji praw
nych. Myślę, że idziemy w dobrym 
kierunku, bo policja jest coraz lepiej

postrzegana.
■  „Drogówkę” pani oglądała. Zgadza 
się pani z tym sposobem  p rzedsta 
w ienia form acji?
Tylko fragmenty, więc nie potrafię 
wypowiedzieć się na tem at całego 
filmu. Nie ukazuje naszej pracy. Wręcz 
jest obraźliwy. Jak z mężem widzimy 
seriale policyjne, to jesteśmy strasznie 
zniesmaczeni niektórymi sytuacjami. 
Wydaje mi się, że te wszystkie seriale 
policyjne nie są rzeczywiste.
■  A co pani sądzi o „Pitbullu - Nie
bezpieczne kobiety", który bije re
kordy oglądalności?
Jeżeli chodzi o Pitbulla to również nie 
miałam okazji go jeszcze oglądać, ale 
widząc fragmenty tego filmu obrazuje 
on, iż kobiety w naszej formacji rów
nież się sprawdzają i jak najbardziej 
są potrzebne.
■  Co je s t na jtrudn ie jsze  w pracy 
policjanta?
Zdarzenia, w których ktoś traci ży
cie. Najtrudniejsze są sytuacje, kiedy 
musimy poinformować najbliższych 
o śmierci bliskiej im osoby.
■  Dużo m iała pani takich  sytuacji? 
Kilka ich było. Najczęściej dotyczyło 
to osób, któęe zginęły w wypadku lub 
znalezienia zwłok. Tak szczerze, nie 
ma recepty, jak należy przekazać taką 
informację. To wszystko wychodzi 
w czasie rozmowy. Staramy się to 
robić jak najbardziej delikatnie. Nie 
zawsze to się udaje. W takich sy
tuacjach emocje biorą górę, ale nie 
ma się co dziwić. Ludzie różnie się 
zachowują. Reagują płaczem, krzy
kiem, niedowierzaniem. Nieraz jest 
agresja, a inni są tak zszokowani, że 
nie potrafią nic powiedzieć.
■  W racając do pani pracy w dro
gów ce. Czy kierowcy prawili pani 
komplementy, licząc, że nie dostaną 
m andatu?
Tak, ale my musimy być konsekwentni 
w swoich działaniach. Nie możemy 
sobie pozwalać na niższe mandaty, 
dlatego że muszą być zgodne z ta 
ryfikatorem.

■  Z tego, co pani mówi, to  nie b ra 
kuje sytuacji trudnych. Jak  się pani 
odstresow uje?
Moją receptą jest sport. Jeżdżę na 
zajęcia z fitnessu. Niestety, nie mogę 
już biegać, bo „siadły” mi kolana. 
Muszę trochę odpuścić, dlatego idę 
w inne dyscypliny, które mnie również 
satysfakcjonują.
■  P rzesz ła  pan i p rzez  kilka w y
działów. W którym pracow ało  się 
najlepiej?
Najlepiej czuję się w profilaktyce. Roz
mowy z dziećmi czy gimnazjalista
mi dają mi niesamowitą satysfakcję. 
W każdym z naszych wydziałów są 
lepsze lub gorsze sytuacje. Raczej 
wspominam wszystko dobrze. Mnie 
satysfakcjonuje to, że co dwa lata 
udało mi się zmieniać stanowisko 
i miałam możliwość poznać wszyst
kie wydziały.
■  Teraz też  zdarzają  się telefony po 
godzinach?
Kiedy jestem na spotkaniu z m ło
dzieżą i dostrzegam jakiś problem, 
to staram się podać swój numer te
lefonu. Wiadomo, że młodzi ludzie 
nie chcą się otwierać przed rówie
śnikami. Najczęściej robią to przez 
smsy. I takie smsy również od nich 
otrzymuję, często są one o treści: „Co 
mam zrobić, bo koleżanka tnie się”? 
Cieszę się, że ci uczniowie wyciągnęli 
z mojej prelekcji dobre wnioski, że ta
kich sygnałów nie można lekceważyć. 
Zawsze im tłumaczę, że nie można 
bać się reagować, aby pomóc. Oczy
wiście takie smsy mnie niepokoją.
■  Co pani w tedy robi?
Ustalam, o kogo chodzi. Są podejmo
wane rozmowy z pedagogiem szkol
nym, rodzicami, aby pomóc takiej 
osobie. Jeżeli ktoś się sam okalecza, 
to nie można mu pomóc w prosty 
sposób. Często kończy się to wizytami 
u psychologa, psychiatry. Najczęściej 
są to młodzi ludzie, którzy mają pro
blemy, a boją się poprosić o pomoc 
swoich rodziców. Niejednokrotnie na 
takich spotkaniach zadaję pytania: ilu 
z was poszłoby po pomoc do rodzi
ców. Odpowiedź jest zaskakująca, bo 
zgłaszają się jedna, dwie osoby, które 
wiedzą, że mogą liczyć na rodziców. 
99 procent dzieci boi się iść do ro
dziców, a to  wynika z relacji dzieci 
z nami - rodzicami. To mnie trochę 
martwi. Na wywiadówkach w czasie 
prelekcji z rodzicami staram się im 
przedstawić wersje dzieci z ich punktu 
widzenia. Celem poprawy tych relacji.
■  Dużo je s t tak ich  sytuacji, że ktoś 
pisze do pani: „Koleżanka chce sobie 
cóś zrobić"?
W ostatnim czasie miałam trzy takie 
przypadki.
m Udało się pom óc?
W dwóch tak. Nad trzecim pracujemy. 
Przeważnie to są dziewczynki w wieku 
od 10 do 15 lat. Jednym z powodów 
jest chęć zwrócenia na siebie uwagi, 
bo rodzice nie interesują się swoimi 
dziećmi. Zdarzają się zawody miłosne, 
nieakceptacja czy hejtowanie przez 
rówieśników.
Bt Czy zdarzyło się, że podszedł ktoś 
do pani na ulicy i podziękow ał za 
pomoc
Tak. To jest niesamowicie miłe. Naj
cenniejsze w pracy policjanta jest 
usłyszeć słowo „dziękuję”. Znaczy 
więcej niż milion dolarów.
■  Św ięta z rodziną, czy w pracy? 
To będę pierwsze święta w domu. 
Już dosyć świąt spędziliśmy w pra
cy. Chociaż to nie jest tak, że każdy 
policjant idzie pracować w wigilię 
i obydwa święta. Jeżeli naczelnicy 
przygotowują grafik, to jest tak to 
ułożone, że zawsze jest coś wolnego. 
Będziemy pracowali w sylwestra.

Rozmawiała 
ELŻBIETA RZEPCZYK

*testy do policji
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POWIAT

Sprawę w formie interpelacji po
ruszy! byiy starosta, a teraz radny 
Stanisław Martuzalski. - W lokalnych 
mediach pojawiła się informacja o za
trudnieniu działacza Stowarzyszenia 
Ziemia Jarocińska na kierowniczym 
stanowisku w DPS-ie Kotlin. W ostat
nich dniach okazało się jednak, że ten 
pan nie może być zatrudniony z powodu 
braku odpowiedniego wykształcenia. 
DPS podpisał jednak umowę z żoną 
wyżej wymienionego działacza w ra
mach prowadzonej przez nią działalno
ści gospodarczej pod nazwą Przedsię
biorstwo Handlowo-Usługowe Sawpol 
Aleksandra Sawarzyńska - czyta! treść 
interpelacji Martuzalski, który wystą
pił w imieniu radnych Porozumienia 
Obywatelskiego. Z relacji radnego 
wynikało, że przedmiotem umowy 
jest wykonywanie usługi w zakresie 
zarządzania nieruchomościami wcho
dzącymi w skład DPS-u. - Miesięczne 
zobowiązanie, w stosunku do przedsię
biorcy - żony działacza Ziemi Jarociń
skiej wynoszą 7 tysięcy złotych. Stawiam 
pytania: kto podjął decyzję o podpisaniu 
tak bulwersującej umowy, kto nakazał 
dyrektorowi DPS-u zawarcie tak nieko
rzystnej umowy? Trudne do wytłuma
czenia jest dublowanie pensji podobnej 
do dyrektorskiej. Jedno, czym możemy 
sobie wytłumaczyć tego typu proceder, to 
jest realizacja zobowiązań, które zostały 
podjęte w czasie kampanii wyborczej. 
(...) Nie może być tak, że w państwie 
demokratycznym pod płaszczykiem  
nadawania imienia wielce szacownej 
Marii Kaczyńskiej, miały miejsce tego 
typu rozstrzygnięcia - kontynuował 
Martuzalski. I zastrzegł: - Nie chciał
bym, żeby ta interpelacja poskutkowała 
tym, że całość tego odium skupiła się 
na dyrektorze DPS-u (Janusz Krawiec 
- przyp. red.). Ja jestem przekonany, 
że został on postawiony w takiej, a nie 
innej sytuacji i musiał pewne decyzje 
podjąć.

R a s o w y  P iS -o w ie c  n ic  

n ie  z a m ie c i e  p o d  d y w a n
Na wystąpienie radnego M ar- 

tuzalskiego natychm iast zareago
wał przewodniczący rady powiatu 
Jan Szczerbań. - Ja jestem związany 
z Prawem i Sprawiedliwością i nic nie 
zamiotę pod dywan. Dlatego ja  bym 
poszedł jeszcze dalej, zjadałbym pytanie, 
czy nas stać na firmę za siedem tysię
cy. Ja dzisiaj rozmawiałem z woźnym 
w jednej ze szkól, który zarabia tysiąc 
trzysta złotych. A w cenie siedmiu ty
sięcy ja  wam przyprowadzę czterech 
i jeszcze podziękują, że mogą pracować. 
Dlatego oczekuję od komisji rewizyjnej 
(organ kontrolujący rady powiatu

Fipma produkująca wyroby 
tartaczne zarządza Domem 
Pomocy Społecznej w  Kotlinie
J  Firma Sawpol z Jarocina zajmująca się produkcją wyrobów tartacznych została  
zatrudniona do zarządzania D om em  Pom ocy Społecznej w  Kotlinie. Jej usługi 
kosztują D PS 7 tys. zł m iesięcznie.

Mirosław Drzazga, 
etatowy członek zarządu 
powiatu, który w swoich 
kompetencjach ma 
opiekę społeczną, 
tłumacząc się nawałem 
obowiązków służbowych, 
odmówił komentarza do 
sprawy zatrudnienia firmy 
Sawpol w DPS-ie. 
Podobne stanowisko 
przyjął starosta Bartosz 
Walczak. Jego zdaniem 
decyzje personalne 
są w kompetencjach 
dyrektora DPS-u.
- N ie zam ierzam  na 
nie wpływać. W iele  
razy wcześniej tak się 
zdarzało, że dyrektorzy 
placówek podległych  
pow iatow i podejm owali 
takie decyzje, a potem  
próbowano na nich  
wpłynąć i  je  zm ieniać. Po 
co więc są c i dyrektorzy? 
Jeśli dajem y im  pewne  
kom petencje, to pow inn i 
z n ich korzystać i  za to 
odpowiadać - uzasadnia 
włodarz powiatu.

► D y r e k to r  D P S -u  w  K o tlin ie  z ło ż y ł z a p y t a n i e  o f e r to w e  

d o ty c z ą c e  z a r z ą d z a n i a  n ie r u c h o m o ś c ia m i  d o  t r z e c h  f irm ;

- Ekonom Doradztwo i Pośrednictwo Gospodarcze Krzysztof Maciejewski Poznań
- Biuro Ekspertyz Ekonomicznych Unilex Dorota Noweta Poznań
- Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe Sawpol Aleksandra Sawarzyńska Jarocin

► D o m  P o m o c y  S p o łe c z n e j  

w  K o tlin ie

7 . 7 9 0  z t
wynagrodzenie dyrektora 
Janusza Krawca

7 . 0 0 0  z ł
wynagrodzenie firmy Sawpol

3 . 4 0 4  Z ł
wynagrodzenie kierownika 
gospodarczego (pełnił funkcję 
do lutego 2016 r.)

1 1 0
mieszkańców

5 . 4 1 1  m 2
powierzchni

(kwoty brutto)

► D o m  P o m o c y  S p o łe c z n e j  

w  P le s z e w ie

1 1 . 0 3 2  z ł
wynagrodzenie 
dyrektora Grzegorza Grygla

3 . 0 0 0  z ł
średnie wynagrodzenie kadry 
kierowniczej (cztery osoby, bez 
dyrektora)

0 . 0 0 0  m 2
powierzchni 
(pięć budynków)

2 4 0
mieszkańców (plus 30 osób 
z dziennego pobytu w ramach 
„Senior-Wigor")

(kwoty brutto)

GRZEGORZ
GRYGIEL
dyrektor Domu 
Pomocy Społecznej 
w Pleszewie

Nie mam zastępcy. W czasie mojej nieobecno
ści moje obowiązki pełni jeden z kierowników. 
W mojej ocenie nie jest mi potrzeby zastępca 
czy osoba - tym bardziej firma, która miałaby 
przejąć część moich obowiązków. Każdy ma 
swoją rolę, zadania i albo się ich podejmuje,

albo nie. Nasz obiekt jest duży. Mieszkańców też 
jest sporo, a jesteśmy właśnie przed połączeniem 
z Domem Pomocy Społecznej w Fabianowie, 
co spowoduje, że od 1 stycznia będę prowadził 
dom na 341 podopiecznych.

- przyp. red.) pełnych wyjaśnień. Ja 
mam dane sprzed przeprowadzki do 
Kotlina i koszty administracji wzro
sły o dwieście - trzysta tysięcy. Pytam, 
skąd się to wzięło? - mówił oburzony 
Szczerbań. -Ja powiedziałem - jest tak 
zwana dobra zmiana. Jestem rasowym

pisowcem i nic nie zamiotę pod dywan
- dodał.

Sytuację finansową oraz koszty 
utrzym ania pensjonariuszy Domu 
Pom ocy Społecznej w K otlinie 
bada powiatowa komisja rewizyjna.
- W  trakcie pracy komisji wyjaśnienia

ziożyłpan dyrektor DPS-u. Pewne rzeczy 
zostały wyjaśnione, ale wyszły kolejne, 
między innymi te, o których tutaj była 
mowa. Ponieważ uważam, że ta sprawa 
jest dość poważna, nie jesteśmy dzisiaj 
przygotowani do tego, aby odpowiedzieć 
na wszystkie postawione pytania. Mam

taką sugestię, aby wyznaczyć kolejne 
posiedzenie komisji rewizyjnej, a wnio
ski z jej pracy przedstawić wszystkim 
radnym. Inaczej uważam, że zostanie 
to wszystko sprowadzone do pyskówki
- stwierdziła przewodnicząca komisji
rewizyjnej Bronisława Włodarczyk. 
Posiedzenie komisji badającej sytu
ację w Domu Pomocy Społecznej 
wyznaczono na wtorek 20 grudnia.

Z a r z ą d c a  z a  7 ty s ię c y  
z a s t ą p i ł  t e g o  z a  3 ,5  ty s ią c a

Z informacji, jakie uzyskaliśmy od 
dyrektora Domu Pomocy Społecznej 
w Jarocinie wynika, że umowa cywil
noprawna z Przedsiębiorstwem Han
dlowo-Usługowym Sawpol została 
zawarta 4 kwietnia i obowiązuje do 
końca tego roku. Jej przedmiotem jest 
świadczenie usług w zakresie zarządza
nia nieruchomościami DPS-u, między 
innymi zgłaszanie usterek i wad w ra
mach gwarancji z wykonawcą obiek
tu, zlecanie napraw, usuwania awarii 
urządzeń technicznych podmiot0'1] 
zewnętrznym oraz odpowiedzialno^’ 
za zapewnienie ciągłości dostaw ener
gii, gazu, wody i łączności.

„Uzasadnieniem zawarcia umowy 
było przejęcie w trwały zarząd dużego 
obiektu w Kotlinie, który posiada bardzo 
bogatą infrastrukturę zewnętrzną i we
wnętrzną, wyposażony jest we wszelaK 
sprzęt elektroniczny i techniczny -"Vviaf  
gający nadzoru, konserwacji, utrzyman® 
w sprawności technicznej” - wyjaśnia 
Janusz Krawiec, dyrektor placówki 
w piśmie nadesłanym do naszej redak
cji. „Z racji tej, że był wakat na stanowi
sku kierownika gospodarczego (byłn,lT1 
Tomasz Kulka, który został dyrektorem 
jarocińskiego oddziału ARiMR - \Wf)V- 
red.) i nie został ogłoszony nabór na 
to stanowisko, za zasadne uznano zfl- 
trudnienie firmy zewnętrznej, której do
stępnośćjest 24 godziny na dobę, ^ 
w tygodniu. Nie interesują nas wszel® 
nieobecności związane z urlopem, chot°f 
bowym czy inną absencją ” - argumentuJe 
w piśmie szef DPS-u.

Firma została wyłoniona na zasa 
dzie zapytania o cenę, które zostało skie 
rowane do 3 podmiotów. „Ofertę złoży® 
tylko firma Sawpol” - twierdzi dyrekt°r- 
Janusz Krawiec za zarządzanie nieru 
chomością płaci miesięcznie 7 tys. 1
- wynagrodzenie kierownika g o s p o d a t  

czego wynosiło niecałe 3,5 tys. zł.
Poza tym Janusz Krawiec w P1 

śmie skierowanym do naszej redakcji 
zapewnia, że mąż właścicielki SaW 
polu „nigdy nie był i nie jest prac°w. 
nikiem Domu Pomocy SpołecZIlCJ 
w Kotlinie”.

A N N A  k o n i e c z n a

► OBWODNICA JAROCINA

O t w a r c i e  w i a d u k t u  z a l e ż y  o d  p o g o d y

Dobiegają końca prace na wia
dukcie w ciągu ul. św. Ducha w Ja 
rocinie. - O ile pogoda nam pozwoli, 

jeszcze w grudniu złożymy wniosek 
o pozwolenie na użytkowanie, żeby
śmy mogli go już uruchomić - mówi 
Piotr Chmura, kierownik budowy 
firmy Budimex. Jesień na razie jest 
łaskawa dla drogowców, którzy bu
dują bajpas miasta i nie ma mowy 
o opóźnieniach. - Mam nadzieję, że 
tak będzie do końca. Jeśli tak się sta
nie, istnieje szansa, że jeszcze w tym 
miesiącu przejazd zostanie otwarty 
- dodaje.

Gorzej wygląda sytuacja z ron

dem w ciągu ul. Wojska Polskiego 
(w kierunku na Kalisz). - Budujemy 

je  wolniej. Nikt nas nie goni z tym ele
mentem i dzięki temu możemy trochę 
szafować siłami skupiając się na prio
rytetach. Zdecydowanie ważniejsze jest 
dla nas oddanie w pierwszej kolejności 
wiaduktów na św. Ducha. Budowane 
rondo na Jedenastce” w kierunku 
Kalisza ma dobrej jakości objazd i nie 
będzie z nim problemu, nawet kiedy 
spadnie śnieg - wyjaśnia szef inwe
stycji.

Kolejnym priorytetem dla Budi- 
mexu jest odcinek w Wolicy Pustej, 
gdzie droga krajowa łączy się z ob-

wodriicą. - W najbliższych dniach po
winniśmy przenieść ruch na docelową 
drogę - zapowiada Piotr Chmura.

Ważnym punktem jest też wia
dukt na ul. Żerkowskiej, którego 
budow a jest mniej zaaw ansow a
na niż tego w ciągu ul. św. Ducha.
- W optymistycznym wariancie skoń
czymy go budować w drugiej połowie 
stycznia albo na przełomie stycznia 
i lutego. W pesymistycznym - może 
to być wiosna, czyli marzec. Wszystko |  
zależy od pogody. Jeśli przyjdzie zima, |  
terminy się przesuną - informuje kie- s 
równik budowy.

(seb) s

J u ż  n ie d łu g o  
n ie  b ę d zie  

t rz e b a  je ź d z ić
p o  b e to n o w y c h

http://www.jarocinska.pl
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► JAK PRZEDSTAWIANO BUDŻET KOTLIŃSKIM RADNYM?

P rze w od niczą cy R a d y  G m in y  K o tlin  u w a ża , że p ro je k t b u d ż e tu  n a le ży  p rz e d s ta w ić  w  p o sta ci p re ze n ta c ji m u lt im e d ia ln e j. O d  le w e j  
Tomasz K osiń ski, M iro s ła w  P a te rczyk  - w ó jt  K o tlin a  i Ire na  A n tc z a k  -  s k a rb n ik  g m in y

B le-b le  w ó jta
i  Zamiast prezentacji multimedialnej było czytanie najdrobniejszych kwot, bo nawet wniosek 
0 obcięcie drobnych gałęzi jest ważny.

Skarbnik gminy Kotlin Ire- 
j13 Antczak zasypała radnych 
hczbami z przyszłorocznego

I Ptanu finansowego. Długie wy
kpienie, którym nie wszyscy 
tyli zainteresowani, przerwał

I Jej przewodniczący rady To- 
^ s z  Kosiński. Przypomniał, że 
Pfosił o tabelaryczne przygoto
wań, wniosków mieszkańców, 
Które wpłynęły do budżetu. Tłu
maczył, że może się zdarzyć, że 
udzie mają jakieś pomysiy lub 
"ricjatywy. o których radni nie 
Wiedzą. - Mamy budżet przedsta

wiony, manty dyskutować, mamy 
położony segregator i nic więcej 
- ocenii szef rady.

- Ja mogę przedstawić wszyst
kie wnioski - stwierdziła skarb
niczka. - Ten materiał powinien 

już być gotowy tydzień wcześniej. 
Jakbyśmy chcieli rozszerzenia, to 
skontaktowalibyśmy się z kon
kretnym mieszkańcem składa
jącym wniosek - stwierdził To
masz Kosiński.

Skarbniczka zaczęła odczy
tywać wnioski. -Alejajeszcze raz 
przeproszę, ja  mówiłem o wnio

skach mieszkańców, nie radnych, 
rad sołeckich, nie osób funkcyj
nych - przerwał przewodniczący 
rady.

- A radny nie mieszkaniec? 
- wtrącił radny Robert Szyszka. 
Ostatecznie większość radnych 
domagała się czytania wszyst
kich wniosków. - Wnioski rad
nych są znane - upierał się To
masz Kosiński.

Wójt wyrwał skarbniczcee 
opasły segregator z wnioskami i 
zaczął je czytać. Nad niektórymi 
rozwodził się dość długo, a inne

przedstawiał w ekspresowym 
tempie. - Obcięcie gałęzi ble-ble. 
Zwracamy się z prośbą o 36 tys. zi 
na dofinansowanie zakupu radio
wozu ble-ble, nie jest uwzględnione 
- czytał przez kilkanaście minut 
wszystko, co wpłynęło na 2017 
r.

W dalszej części dyskusji 
radnych podzieliła budow a 
parkingu przy ul. Konopnic
kiej w Kotlinie i realizacja mi
nisterialnego programu przez 
bibliotekę. O tym w następnym 
numerze „Gazety”. (era)

► N a jw a ż n ie js z e  in w e s ty c je

50.000 zt
wiert studni 
;binowej wraz 
zbiornikiem 
tobowym 
Kurcewie

82.189 zt
dowa boiska 
elofunkcyjnego 
ieżni przy Szkole 
dstawowej 
Woli Książęcej

31.342.430 2t
mają wynieść 
przyszłoroczne 
dochody gminy 
Kotlin

35.437.122 zt
na taką kwotę 
zaplanowano wydatki 
w 2017 r.

2 . 1 0 0 . 0 0 0  z ł
budowa kanalizacji 
w Racendowie 
i Wysogotówku

400.000 zt
odwiert studni 
głębinowej wraz 
ze zbiornikiem 
zasobowym 
w Wyszkach 
oraz remont studni 
głębinowej

1.627.273 zt
tyle ma być 
przeznaczone 
na budowę dróg 
i chodników

► G d z ie  b ę d ą  w y b u d o w a n e  n o w e  d r o g i  i c h o d n ik ?

Strata czasu
R o zm o w a z
TO M A SZEM  KOSIŃSKIM

- p rz e w o d n ic z ą c y m  R ady 

G m iny Kotlin

I  *  Jak  pan ocenia projekt tegorocz
nego budżetu?

i Nie ma co dyskutować w sprawie 
najważniejszych inwestycji - budowy 
kanalizacji czy studni głębinowych.

* To po prostu musi być zrobione. (...) 
Dużo pieniędzy idzie w ziemię i tego 
nie widać. Wydaje mi się, że budżet 
jest ubogi, jeżeli chodzi o oświatę.
■ Jak  pan ocenia form ę p rzedsta 
wienia budżetu?

|  Odkąd pamiętam to tak zawsze było. 
Myślę, że to nie tędy droga, dlatego 
też sam przerwałem to odczytywanie 
przez panią skarbnik. Sama pani wie, 
jak w innych jednostkach samorządo
wych wyglądają prezentacje budżetu. 
Jest to przygotowane bardzo przej
rzyście z prezentacją multimedialną. 
Tego tutaj zabrakło.
Było dużo rozwodzenia się nad kwo
tami po 5 tys. zł, to jest niepotrzebne. 
Jest to tylko strata czasu.
■ Czy zam ierza  pan  coś zrobić, 
aby w tej kwestii nastąpiła zm iana. 
Sugerowali już to  państw o w po
przednim roku i nadal jest tak samo. 
Nie jestem władny. Mogę tylko pro
sić. Szefem urzędu jest wójt, to są 
jego pracownicy i oni wykonują jego 
polecenia.

Pytała ELŻBIETA RZEPCZYK

- chodnik wraz z barierką 
zabezpieczającą przy stawie
w Orpiszewku 11 .01 9 ,8 7  z ł

- chodnik do placu zabaw
w Wyszkach 2 .8 0 0  z ł

- droga w Wilczy - 780 m
1 80 .0 0 0  z ł

- droga w Kotlinie na działce 
442/1, 442/2 100 n r 1 00 .0 0 0  z ł

- parking przy ul. Konopnickiej
w Kotlinie 1 00 .0 0 0  z ł

- przebudowa ul. Teodorowskiej 
wraz z budową chodnika

2 0 0 .0 0 0  z ł

- przebudowa drogi gminnej 
w Wyszkach 1 8 0 .0 0 0  z ł

- przebudowa drogi w Racendowie 
- 650 m 2 5 0 .0 0 0  z ł

- przebudowa w Wysogotówku 
- 650 m 1 50 .0 0 0  z ł

- przebudowa drogi na działce 
nr 139 oraz 71 w Kotlinie

1 00 .0 0 0  z ł

- przebudowa drogi w Woli Książęcej
na działce nr 42 150.000 zł

- przebudowa ul. Dworcowej
w Kotlinie 100 .0 0 0  z ł

- przebudowa ul. Kołłątaja
w Kotlinie - (etap I) 1 0 0 .0 0 0  z ł

► WSPOMNIENIA SPRZED 35 LAT

Kiedyś zapytałem Czesława Robakowskiego 
- byt wówczas naczelnikiem Jarocina (odpowiednik 
dzisiejszego burmistrza), o okoliczności, w których 
dowiedział się o tamtych wydarzeniach. Odpowiedział: 
„0 wprowadzeniu stanu wojennego dowiedziałem się 
w sytuacji dość banalnej, a mianowicie w niedzielę 
13 grudnia, około godz. 6.00 rano szykowałem się na 
polowanie. Jak co roku o tej porze miałem uczestni
czyć w polowaniu na zające. Jak pamiętam, gdzieś po 
20 minutach mam telefon od kolegi: - „Czy ty słu
chałeś radia? Nie - mówię. A on: „To włącz radio, 
bo wprowadzili stan wojenny"... W tym momencie 
wiedziałem, że z polowania nici i trzeba się zająć 
obowiązkami...”

M ó j 1 3  g r u d n ia  1 9 8 1  r o k u .. .

...była mroźna noc, wojskowe koszary i gotowość 
bojowa, jak w czasie wojny. Padały krótkie komendy, 
rozkazy. Jeszcze broń i amunicja. Jeszcze chwila i ko
szary opustoszeją. Palec jednego z oficerów wcisnął 
klawisz na telewizorze... Dwudziestoparoletni chłopcy 
w skupieniu i z przerażeniem wpatrzeni w ekran telewi
zora usłyszeli głos generała. Byliśmy daleko od naszych 
rodzin... Nie rozumieliśmy, co się dzieje. Co to jest. 
stan wojenny? Dlaczego? Wojna? Z kim? Dlaczego 
my? Dłonie młodych ludzi zaciskały się instynktownie 
na zimnym żelastwie trzymanej na kolanach broni. 
Spojrzałem na młodego chorążego,, płynęły mu łzy. 
Jeszcze wczoraj wieczór był szczęśliwy, niedawno 
wziął ślub, robiliśmy sobie wspólne zdjęcia... Wszyscy 
byli przerażeni, na świetlicy panowała niewiarygodnie 
przerażająca cisza...

Był ranek 13 grudnia, za oknem jeszcze ciemno. 
Ulice zapełnione wojskowym sprzętem. Rośnie nie
pewność. Wjeżdżamy w las, prawie pół metra śniegu 
i minus 20 stopni. To tzw. miejsce stałej dyslokacji 
naszej jednostki. Wokół pełno wozów pancernych, 
armaty, skoty i czołgi. Zachowanie dowódców wobec 
żołnierzy bardziej zdecydowane. Pada krótki oschły 
komunikat: obowiązują reguły jak w czasie wojny! 
Nieposłuszeństwo wobec przełożonych będzie ka
rane w sposób wyjątkowy! W śniegu stawialiśmy 
namioty, nikt nic nie jadł, nie było niczego ciepłego 
do picia. Nikt nic nie mówił, paraliżował wszystkich 
brak informacji i przeraźliwy mróz! W butach zimno 
i mokro, to były zwykle buty, te same, które wkłada
liśmy w marcu i w lipcu...W ciągu dnia rozstawiono 
koksowniki, ktoś wpadł na pomysł i po chwili piliśmy 
ciepłą wodę z topionego śniegu. Miałem wówczas 
23 lata, byłem wśród nich. Byliśmy młodzi, niedawno 
roześmiani i pełni marzeń, za kilka miesięcy mieliśmy 
wyjść do cywila... Teraz siedzieliśmy w zimnych namio
tach, ubrani w mundury żołnierzy Ludowego Wojska 
Polskiego i pamiętam, że nikt nie rozumiał, dlaczego 
to się dzieje, dlaczego w niedalekiej stoczni szczeciń
skiej zgromadzeni robotnicy są podobno tak bardzo 
niebezpieczni, że potrzebna była cała dywizja czołgów, 
wozów pancernych, armat, tysięcy żołnierzy z bronią 
gotową do zabijania w każdej chwili. Władza wydała 
rozkaz! W tą wyjątkowo mroźną noc, generałowie zwani 
Wojskową Radą Ocalenia Narodowego „zabawili” się 
w Pana Boga. Uznali, że mają prawo wydawać rozkazy, 
aby dwudziestoletni chłopcy byli gotowi do zabijania. 
Żołnierze Ludowego Wojska Polskiego mieli strzelać 
do Polaków, może nawet do swoich braci i rodziców. 
Bo tak kazał generał. To była jego noc, „pochwalił" 
się przed Narodem tym co miał: pokazał swój strach 
i swoją armię. Zbrojne Oddziały Milicji Obywatel
skiej (ZOMO), wiernych sekretarzy partii, dyrektorów 
stoczni, kopalń, zakładów pracy, całą administrację, 
Służbę Bezpieczeństwa, tysiące konfidentów, i gotowe 
ośrodki internowania i przygotowane więzienia. Dla 
robotników! W tamtą noc szybko dorośliśmy, nie mie
liśmy złudzeń. Nikt nie mógł zasnąć, nie tylko z zimna. 
Baliśmy się. Czasem ktoś przywoływał wspomnienia 
z okresu letnich strajków, pamiętaliśmy te obrazy ma
nifestacji mieszkańców, padające na kolana kobiety 
z dziećmi na rękach po uderzeniu pałą ZOMO-wca, 
ich ciężkie buty przygniatające twarz nastolatka do 
jezdni. To była ta sama władza, która tamtej nocy 13 
grudnia 1981 roku wypowiedziała Narodowi wojnę...

ANDRZEJ GOGULSKI

W ta m tą  noc 13  g rudn ia  1 9 8 1  roku praw o 
w Polsce p rzestało  obow iązyw ać. W szystko m iał 
regu low ać d e k re t o s ta n ie  w o jennym , sp rz e c z 
ny naw et z peerelow ską konsty tucją i drukow any 
w Moskwie. W ładzę objęła Wojskowa Rada Ocalenia 
N arodowego i kom isarze wojskowi. Nie ukazały się 
gazety, dzieci nie poszły do szkoły, zamilkły telefony, 
w prow adzono godzinę milicyjną od 2 2 .0 0 .

http://www.jarocinska.pl
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B g a r o c i i i
BS Jarocin - Centrala
63-200 Jarocin, al. Niepodległości 5
te l. (6 2 ) 7 4 7  2 2  0 7  | w w w .b s ja ro c in .p l

O  Bank Spółdzielczy w  Jarocinie

POŻYCZKI
DLA STAŁYCH KLIENTÓW
• 1000 ZŁ -12 RAT MIESIĘCZNYCH

P0128 ZŁ
* 1000 ZŁ-PO 30 DNIACH

ODDAJESZ 1060 ZŁ

6 9 8  8 3 2  1 9 2  

( 6 2 ) 7 6 6  8 1  9 5

BIURO REKLAMY<<<
/  ■ G A Z K T A  m m  m
‘- J a r o c i ń s k a

Artur Antczak
508 318 922
Angelika W łodarczyk
509 082 772

Ja roc in , u l. K asprzaka la  
te l. (6 2 )  7 4 7  4 7  4 7

W  SPRZEDAM *
PE L L ET  D R ZEW N Y

8 m m , w o rk o w a n y  po  2 0  kg

t e l .  5 0 4 - 6 2 8 - 7 6 7
P LESZEW

P R Z E D P R E M I E R O W Y  P O K A Z  

T l  P O  i  T l  P O  S T A T I O N  W A G O N

POZNAJ JE PRZED OFICJALNYM DEBIUTEM

14 grudnia

r A u t o » - ]
1  /  \ D u t k l e w l c z  1

Jarocin, ul. W roc ław ska 225 
t e l .  ( 6 2 )  7 4 7 - 3 7 - 5 5

MDPBR.

Morę care 
for
your car

Monar» OzW Cręsw Zamiennych t S« wisu m Cmyskr AMmMm

IX Bal Kościuszkowski

i
—  , ■>..........- ▼ 11 —--------

Gra zespół Teuuila Band - cena 3 0 0  zl od pary
S a l a  g i m n a s t y c z n a  L O

teł. kontaktowy: 12 747 23 73 fub 191607157

O R G A N I Z U J E M Y  W E S E L A
W A R IA N T Y  CENO W E: 1 -1 4 0  ZŁ 11-160  ZŁ III -1 8 0  Z Ł /O S O B A
oraz w sze lk ie  im prezy o k o liczn ośc iow e

OKNOBUD
OKNA I DRZW I PCV profil 
ALUPLAST 5 - i 6-kom orowe
- drzwi zew nętrzne, bramy garażowe
- rolety zew. aluminiowe i wew. tkaninowe
- żaluzje pionowe i poziome
- moskitiery, parapety

W IT A SZ Y C Z K I 3 6 a  
t e l .  ( 6 2 )  7 4 0 - 1 9 - 2 2 ,  5 0 6 / 5 8 5 - 7 5 1

MONTAŻ. POMIAR. TRANSPORT - GRATIS! Tel. 660-252-097

SPRZEDAŻ, MONTAŻ
OSOBOWE

n a p r a w a  
o d p r y s k ó w
Pleszew, u l. K ubackiego

http://www.jarocinska.pl
http://www.bsjarocin.pl
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PELAGIA ŚWIDURSKA
I- 83 (Łobez)
ZYGFRYD BANASIAK 
!■ 78 (Panienka)
FLORIAN KOMOROWSKI
L 75 (Kolniczki)

JANINA ŁĄCZNI AK
I. 93 (Szczonów) 
WIESŁAWA WOSIŃSKA
I. 58 (Zakrzew)
JERZY RYFA
I. 77 (Witaszyce)

KAROL STRZELCZYK
I. 75 (Jarocin) 
ANDRZEJ PIASECKI 
I. 77 (Jarocin) 
STANISŁAWA ZENKER
I. 67 (Łobez)

JANINA SŁOWIŃSKA
I. 78 (Cielcza)
PAWEŁ ŚWIDERSKI 
I. 56 (Zakrzew)
AGNIESZKA TYLSKA
I. 84 (Raszewy)

Rodzinom zmarłych składamy wyrazy współczucia
ZATRZYMAJ SIĘ

► JAROCIN
SPO W IED Ź ADW ENTOW A 
W  PARAFIACH ZIEM I JA RO CIŃ SK IEJ:

W wieku 77 lat zm arł na- 
Sle Andrzej Piasecki, wieloletni 
Prezes oddziału Polskiego To
warzystwa Turystyczno-Krajo
znawczego w Jarocinie. Przez 19 
®t> aż do śmierci, przewodniczył 
działalności Klubu Górskiego 
PTTK „Grule”.

W ostatniej drodze oprócz 
r°dziny towarzyszyła mu rzesza 
Przyjaciół z ruchu turystycznego,

nie tylko z Ziemi Jarocińskiej, 
ale również delegacje z Pozna
nia, Kalisza i Gorzowa. U ro
czystość pogrzebowa odbyła się 
w ubiegłą sobotę na cmentarzu 
parafialnym. Nad urną z procha
mi Andrzeja Piaseckiego prze
mawiali: Leszek Bajda, prezes 
oddziału PTTK oraz Elżbieta 
Konieczna - wiceprezes „Gru
li”. Niezwykle em ocjonalne

były wspomnienia o zmarłym, 
którymi z zebranymi podzielili 
się syn, synowa i wnuczka oraz 
przedstawiciel Klubu Górskiego 
„Sępik” z Gorzowa Wlkp. - An
drzej tworzył wyjątkową atmosfe
rę, pełną humoru. Jego spojrzenie 
z uśmieszkiem i żartem pozwalało 
nam radzić sobie z trudnościami. 
Pomagało osiągnąć to wszystko, 
za czym gonimy. Tak zwyczajnie,

po ludzku, będzie nam go bardzo 
brak - mówił wzruszony członek 
gorzowskiego klubu. Syn nad 
grobem wspominał o wspólnych 
wyprawach. - Tata miał liczną 
rodzinę, ale tak naprawdę jego 
rodziną były też koleżanki i koledzy’ 
z górskich szlaków - podkreśli! 
w czasie uroczystość ze łzami 
w oczach.

(Is)

Zegnały go ANDRZEJ PIASECKI przyszedł na świat 
12 listopada 1939 roku w Jarocinie. Przez 
wiele lat pracował w Jarocińskiej Fabryce 
Obrabiarek JAFO na stanowisku kontro
lera jakości. W 1998 roku przeszedł na 
emeryturę. Do Polskiego Towarzystwa 
Turystyczno-Krajoznawczego wstąpił 12 
lipca 1970 roku. W latach 1980-2005 pełnił 
funkcję prezesa oddziału PTTK w Jarocinie. 

■Należał do grona fundatorów sztandaru. 
Posiadał uprawnienia organizatora tu
rystyki i przewodnika turystyki górskiej. 
Weryfikował książeczki na Górską Odznakę 
Turystyczną. Organizował wiele wycieczek 
m.in. na Ślężę i do Zakopanego, ale również 
do Bułgarii i Grecji. Sam wędrował po 
górach Kaukazu. Był też zdobywcą Mont 
Blanc. W1997 roku założył w Jarocinie Klub 
Górski PTTK „Grule”. Za swoją pracę byt 
wielokrotnie odznaczany m.in. Srebrnym 
Krzyżem Zasługi, Złotą Honorową Odznaką 
PTTK, odznaką „Zasłużony działacz turysty
ki", medalem im. Franciszka Jaśkowiaka. 
W zeszłym roku został wyróżniony odznaką 
honorową przez ministra sportu i turystyki.

dwie rodziny

„Peace& Love" w  intencji Syrii

W najbliższy piątek 16 grudnia w kościele św. 
Antoniego Padewskiego w Jarocinie odbędzie się 
Warsztat Pieśni Uwielbienia „Peace&Love”. Początek 
o godz. 16.00. Zajęcia muzyczne dla wszystkich chęt
nych poprowadzą znani z wielu innych artystycznych 
przedsięwzięć: kaliski dyrygent Jakub Tomalak oraz 
ksiądz Grzegorz Mączka, który przez wiele lat byl 
wikariuszem parafii św. Marcina. Warsztaty zakończą 
się modlitwą w intencji pokoju w Syrii (godz. 19.30, 
dolny kościół franciszkanów). Os)

R o r a ty  n ie  ty lk o  d la  d z ie c i
Do końca Adwentu zostało jeszcze półtora tygo

dnia. Kapłani zachęcają, żeby w okresie duchowego 
przygotowania się do świąt Bożego Narodzenia wziąć 
udział w Roratach. Jednocześnie przypominają, że 
nie są mszą św. przeznaczoną wyłącznie dla dzieci, 
choć to najmłodsi z lampionami stanowią dużą grupę 
uczestników. W jarocińskich parafiach św. Marcina 
i Chrystusa Króla Roraty rozpoczynają się o godz. 
17.30, a u św. Antoniego Padewskiego i Matki Bożej 
Fatimskiej o godz. 18.00. Os)

N a rocznicę stanu wojennego
We wtorek 13 grudnia w 35. rocznicę wybuchu stanu wojennego 

w kościele św. Marcina odprawiona zostanie msza św. w intencji Oj
czyzny. Początek o godz. 13.00. Eucharystię poprzedzi półgodzinny 
program o charakterze patriotycznym. Po uroczystości w kościele 
zaplanowano złożenie kwiatów pod obeliskiem upamiętniającym 
„Solidarność”, który znajduje się na skwerze przy krużgankach, od 
strony ulicy kardynała Wyszyńskiego.

(Is)

t DEKANAT JAROCIŃSKI
Siedlemin - Parafia św. Mikołaja 
wtorek, 13 grudnia: godz. 9.00-10.00, 15.00- 
17-30 (Siedlemin), godz. 9.00-10.00, 15.00 
-17.00 (Roszków)
Golina - Parafia św. Andrzeja Apostoła 
środa, 14 grudnia: godz. 9.00-10.00, 15.00-
16.00, 17.00-18.00
Twardów - Parafia św. Piotra i Pawła 
czwartek, 15 grudnia: godz.10.00-10.30, 15.00- 
15.30, 16.00-16.30 
Magnuszewice - Parafia św. Barbary 
czwartek, 15 grudnia: godz. 9.00-9.30, 15.30-
16.00, 16.30-17.00
Jarocin - Parafia Matki Bożej Fatimskiej 
piątek 16 grudnia: godz. 8.15-9.00, 15.30- 
16.15, 17.00-17.45
Witaszyce - Parafia Wniebowzięcia Najświętszej 
Marii Panny
sobota, 17 grudnia: godz. 9.00-10.00, 15.00-
16.00, 16.45-17.30 
Jarocin - Parafia św. Marcina 
poniedziałek, 19 grudnia (kościół św. Marcina):
8.00-9.00, 9.30-10.15, 15.30-16.30, 17.00- 
18.00
Jarocin - Parafia Chrystusa Króla
wtorek, 20 grudnia: godz. 8.00-9.00, 9.45-
11.00. 15.00,16.00,16.30-17.30,18.15-19.00 
Jarocin - Parafia św. Antoniego z Padwy 
środa, 21 grudnia: godz. 8.00-9.00, 9.30-10.30, 
15.30-16.45, 17.15-18.30

►  DEKANAT NOWOMIEJSKI
Chocicza - Parafia Miłosierdzia Bożego 
czwartek, 15 grudnia: godz. 9.30-11.00,14.30- 
18.00
Radlin - Parafia św. Walentego
czwartek, 15 grudnia: godz. 10.30-12.00,
15.30-17.00
Cielcza - Parafia św. Małgorzaty 
piątek, 16 grudnia: godz. 10.00-11.30, 15.00- 
18.00
Kolniczki - Parafia Narodzenia NMP 
piątek, 16 grudnia: godz. 9.00-12.00, 14.30- 
18.00
Dębno - Parafia Wniebowzięcia Najświętszej 
Marii Panny
poniedziałek, 19 grudnia: godz. 10.00-11.45,
15.00- 18.00
Mieszków - Parafia św. Wawrzyńca 
poniedziałek, 19 grudnia: godz. 10.00-11.30,
15.00- 18.00
Nowe Miasto - Parafia Świętej Trójcy 
środa, 21 grudnia: godz. 9.30-12.00, 15.00- 
18.00

t DEKANAT ŻERKOWSKI
Brzostków - parafia św. Jana Chrzciciela 
środa, 14 grudnia: godz. 15.00-17.00 
Żerków - Parafia św. Stanisława Biskupa Mę
czennika
sobota, 17 grudnia: godz. 8.30-10.00, 13.00-
14.00, 15.30-17.00
Pogorzelica - Parafia św. Wojciecha Biskupa 
i Matki Kościoła
poniedziałek, 19 grudnia: godz. 15.00-17.00 
Lubinia Mała - Parafia św. Andrzeja Boboli 
wtorek, 20 grudnia: godz. 15.00-17.00 
Wilkowyja - Parafia św. Wojciecha 
środa, 21 grudnia: godz. 9.00-10.00, 15.00-
17.00, 19.00-20.00
Kretków - Parafia Wszystkich Świętych 
czwartek, 22 grudnia: godz. 15.00-17.00 (Do- 
bieszczyzna), godz. 18.00-20.00 (Kretków)

Oprać. (Is)

O FERłA CENY USEUG POMNIKI WSPOMNIENIA KONTAKI

www.jezierskisc.pl
DYŻUR

CAŁODOBOWY

601-869-111

ODESZLI 0 0  N AS... NAJTAŃSZA 
KOMPLEKSOWA 
O FERłA UStUO  
CMI NI ARNO 

PUUH/ItWWYCH

JUŻ W  OfERCIE  
POM NIKI

C A ŁO D O BO W E K O M PLEK SO W E  
USŁUG I PO G R ZEBO W E B.W . PAUL

CZŁONEK POLSKIEJ I7B1 POGRZEBOWEJ

63-200 Jarocin, ul. Szpitalna 4 
B iu ro  obsługi k lien ta  czynne od 8.00 do 17.00 

tel. kom:-t509/660-94S.Łcal()d(il)()w\ 509/321)-121 P O G R Z E B O W E
JAN MARCINIAK

Jarocin, ul Moniuszki lOa 
lei (62) 747-18-20 

czynne od 8.00 do 17 00 
całodobowo tel. 604-242-489

OFERUJEMY NISKIE CENY . 1 
GOONĄI PROFESJONALNĄ OBSŁUGĘ

http://www.jarocinska.pl
http://www.jezierskisc.pl


te l: 889 005 922
e-maii: trivet.przythoania@lgmail.com

Pożyczka
p r e m i u m  gOtÓWkOWa
p o ż y c z k i  na jasnych zasadach

w 2 4 h
^ p o ż y c z k a

s  m in im u m  form alności 
• go tó w ka  prosto d o  Tw o je g o  d o m u

o d  5 0 0  z ł d o  1 0 .0 0 0  z ł
t.616 233 444

www.prem lutn-pozyczki.pl 
Zadzwoń lub wyślij SMS 

o treści: „POŻYCZKA" pod numer 605 052 769

Czynne: pon.-pt. 8.00 -17.00
sobota 8 .0 0  - 1 4 . 0 0

A U T O
S Z Y B Y
SPRZEDAŻ MONTAŻ NAPRAWA

T e l .  6 0 7  5 6 0  6 8 2

Pleszew , u l. P o d g ó rn a  21

w w w . J A N - M A R . p l
I  SSB

%  M O T O R O W E R Y

f t  M O T O C Y K L E

m S K U T E R Y

Krotoszyn, ul. Ostrowska 83
!e l . / f a x  6 2 -7 2 2 -0 2 -2 9

Piaski k/Gostynia, ul. Warszawska 61
te l . / f a i t  6 5 -5 7 1 -9 1 -6 1

TR3DE

do każdej 
tony w ęgla
C H O IN
w  prezencl
Tu nas znajdziesz:

- ŻERKÓW! ul. Kolejowa 18 tel. 609-59-11-11,
- JAROCIN, ai. Niepodlegiości (wyjazd na Leszno) tei. 502-282-108

Ul. Floriańska 4a, 63-720 Koźmin Wlkp. 
Zapraszamy: poniedziałek - piątek 9-17, sobota 9-13 

tel. 604 625 768, 698 625 572 e-mail: motostodola.kaczmarek@wp.pl

www.jarocinska.pl

FIRMA H A N D L O W A  j i a y u

KASACJA POJAZDÓW
w y s ta w ia m y  z a ś w ia d c z e n ie  d o  w y d z ia łu  k o m u n ik a c j i

PŁACIMY GOTÓWKĄ
*

RAWAL Waldemar Ratajczak
ul. Dworcowa 8, 63-233 Góra, tel. (62) 740-90-14, 601-162-436

SKŁADY
WĘGLA

BYCZKI CIELAKI MIĘSNE 
DUŻY WYBÓR - TRANSPORT 

TEL. 726-90-90-60 
OFERTA I ZDJĘCIA NA STRONIE 

WWW.SPRZEOAZ-CIELAT.PL 
62-560 Skulsk, k. Konina

G rill Bar„G Ó RSKI"
w  K o t l i n i e  z a p r a s z a

3 1  g r u d n i a  2 0 1 6 ,  g o d z .  1 9 . 0 0  

b o g a t e  m e n u  i m i ł e  a t r a k c j e

kom6 2 7 4 0 5 4 4 5 6 6 7 6 4 5 4 1

MOCNA papa 
zgrzewalna

4 2  z i
EKO PV250 S52 - 5m2

z g r z e w a ln a  -V60 S 3 0
rolka 10 m2 ju ż  od 3 9 ,  ,o o
1 0 0 %  m o d y f ik o w a n a  S B S  
P O L O  P V 250  S 5 2  A  O  n n
ro lka 5 m 2 ty lko

t r a d y c y jn a  W /400  A R
ro lka 15 m2 ty lko  ^ ^ > u u

M a s a  d o  iz o la c ji d a c h ó w  
D Y S P E R B E X  0 7  n f t
w iaderko  20 kg ,g  1 >u u
S P R A W D Ź  IN N E  P R O M O C J E

Promocja do 30 lipca 2016 r.

IZ O L A C J A  -  J A R O C IN  S A.
S K L E P  F IR M O W Y  

J a ro c in , u i. P o zn a ń s k a  24  
te l. 0 6 2  7 47 -0 4 -7 1

, a lu p last

O K N O S T Y L
K. RADZISZEWSKI, A. RADZISZEWSKI S.C.

Producent okien PVC

R A T Y ! ! !

O fe r u je m y :  NIEDROGIE, SOLIDNE OKNA Z PIASKÓW
*  o k n a ,  d r z w i  S zybki te rm in  re a liza c ji zamówienia!!!
■  ro le ty , m o s k i t ie r y  63_820P iask iiu iG ostyńska, ,  (placGS)
m  b r a m y , p a r a p e t y  fe/. (65) S72 08 30
■  d  rZ W i w e w .  i Z e w . kom. 603 803 866,691 709 40S

SERWIS • KOMIS • CZĘŚCI

M o t o c y k l e

S k u t e r y

Q u a d y
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L F A  I O M E G A  B E L O M  A
CHOINKI
ŻYWE, SZTUCZNE 
DONICZKOWE
SPRZEDAŻ OD 12.12.2016 r. 
zestawy oświetleniowe

Jarocin, ul. Śródmiejska 17 

druga rzecz

SPRZEDAŻ ŻYWYCH RYB 
l  MILICZA OD 8 GRUDNIA
UL, ŚRÓDMIEJSKA 17 | UL WROCtAWSKA 27

g  z e w n ę t r z n e g o  l a b o r a t o r iu m  5
cco' isf BLOCZKI

FUNDAMENTOWE

B - 6  “ 1 2 ” , B - 6  “ 1 4 ”
D O W Ó Z I R O ZŁA D U N E K

8Cl

§  • DEKLARACJE JAKOŚCI • ATESTY • SDl .........:___________________  >
<

G 
O.
•WARUNKI PŁATNOŚCI (X) UZGODNIENIA-

PPH "DAKAR”, WIECZYN 26a 
tel./fax: (62) 741 68 37 

kom. 602 713 279 
oraz 604 265 435 

e-mail: dakarbet@wp.pl

- 3 0 o/c
na mikotajki

D E K A

PROMOCJA
NA SPRZEDAŻ

DREWNIA
OPAŁOWEGO

STANOS Sp. z 0 .0 .
Al. Niepodległości 30 (plac GS), Jarocin 

tel. 62/505 30 90 lub 697 915 073 d

BIURO HANDLOWE: ul Dmowskiego 16,63-200 Jarocin 
teł. (62) 505-25-60, tdeka@tlen.pl, www.deka-jorocin.pl

RATY, P R O M O C JE  
B E Z P Ł A T N Y ^ L

J  Y E K A  >
PO M IAR

NAJWYŻSZA KLASA A
n  ZNUDŹ HAS1!!  FBH D E M  OGRODZENIA. BRAMY. OKNA. DRZWI

P r z y c h o d n i a

W eterynaryjna T R I

1UZ OTWARTE
Jaroc in ,

Os. R z e c z y p o sp o lite j 6  . .  '  
►i (p rzy  B istro)

godziny otwarcia:
\  pn-pt 9-13,15-19 sob 10-14 ^

mailto:trivet.przythoania@lgmail.com
http://www.premlutn-pozyczki.pl
mailto:motostodola.kaczmarek@wp.pl
http://www.jarocinska.pl
http://WWW.SPRZEOAZ-CIELAT.PL
mailto:dakarbet@wp.pl
mailto:tdeka@tlen.pl
http://www.deka-jorocin.pl
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BIURO REKLAMY<<<I NAJTAŃSZA^^Jarocmskaj POŻYCZKA
Artur Antczak 
5 0 8  3 1 8  9 2 2

DLA KAŻDEGO
Angelika Włodarczyk 
5 0 9  0 8 2  7 7 2

Ja ro c in , ul. K a sp rz a k a  l a "—* *
te l. ( 6 2 )  7 4 7  4 7  4 7 Tel. 5 1 7  8 1 7  2 0 8

P Ł O T Y
B R A M Y
K O T Ł Y

P U P H
S T A L  W Ł A Z

JAROCIN
al. Niepodległości 30 

(plac GS) 
WILKOWm

Tel. 5 0 3 /6 7 0 -6 1 1

Z A K Ł A D  

K A M I E N I A R S K I
Z. Tomczak

N o w e  M ias to  n . W a rta  
ul. Śremska 5 

te l. (6 1 )2 8 7 -4 4 -6 1  
te l. kom . 6 0 1 /7 8 7 -6 2 0

o fe ru je :
płyty granitowe 
z całego świata 
nagrobki (granit, lastriko) 
parapety, schody, blaty, 
płytki
liternictwo 
tablice nagrobkowe 
elementy granitowe 
wg własnego projektu 

■ kostka granitowa

Gwarantujemy wysoką jakość i niskie ceny

PRODUCENT

G A R A Ż E  B l a s z a n e  B R A M Y  G a r a ż o w e  
K O J C E  d l a  P s ó w  W i a t y  K o n t e n e r y

N a jn iż sz e  C E N Y  

R ó ż n e  w y m ia ry  

D o g o d n e  R A T Y  

T ra n s p o r t  i m o n ta ż  
G R A T I S  cały  KRAJ

www.konstal-garaze.pl wawcH
61-812-54-69 62-586-07-83 63-278-62-26 509-574-644 
65-619-34-15 63-220-26-46 68-419-03-39 509-058-388

Producent drutów stalowych, gwoździ budowlanych 
i zbrojenia rozporosznego

w w w . k m -s t e e l . p l

O  drut wiązatkowy 
C  drut żarzony 
C  drut gładki i żebrowany 

w kręgu, prostowany, 
cięty na wymiar 

C  gowżdzie budowlane,
O  włókno stalowe

(zbrojenie rozproszone)

biuro@km-steel.pl 
tel. (61)222 46 25 

tel. kon. 790 716 714 oraz 790 716-715

K&M STEEL
Iwno, ul. Cegielnia 5 
62-025 Kostrzyn

Z I E L O N Y
Z A K Ą T E K

RNM

5 m in od centrum 
powierzchnia m ieszkalna 85 m 2

5 pokoi 
dz ia łk i od 500 m 2 

plac zabaw i boisko 
atrakcyjna lokalizacja 

w łasne miejsca parkingowe 
fachowe d ( M j | w 6  kredytow e

e n d a r n a  m o c

Autoryzowany Dealer

S P R Z E D A Ż  S E R W I S
Jarocin, ul. Maratońska 1, te l. 531-014-100

_  i - - - —^  Stachura M icha!
l a C I H l i a  63-708 Rozdrażew, u l. Parkowa 4

Tel./fax 62 722-11-64
D f *  f c O I l  Kom. 601-252-647, 603-603-972
Rok założenia 1963 www.stachura-beton.pl

żelbetonowe p łyty oporow e silosowe o wymiarach: 
220x110x70 cm, 150x110x70 cm 

i posadzki przemysłowe 
i p ły ty oborn ikow e i zb iorn ik i na gno jow nicę 
i p łyty drogow e (300x150x15cm) 
i bloczki M-6 KOMPLEKSOM
i inne w yroby z betonu
: układanie kostki brukowej *AW
i produkcja i układanie
tryiinkU wibroprasy HIBSZKa l I  S S * 1" '

^  gospo d a ; " ’® *

CENTRUM MONITORINGU

Sr*f H* i - ' H . '  4

^  1 ‘ J ,

DCHRDNA T I G E R  S E C U R I T Y  J A R O C I N

w w w . t i g E r - S G C u r i t y . p l

tel: (OZ) 74719 29 kam.: B64 0B9 BB7 

B3 -2 0 0  Ja ro c in , ul. P odchorążych  2a

http://www.jarocinska.pl
http://www.konstal-garaze.pl
http://www.km-steel.pl
mailto:biuro@km-steel.pl
http://www.stachura-beton.pl
http://www.tigEr-SGCurity.pl
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Biegacze Jarocin"  
z choinkowymi medalami

Jakub Musiał 
na trasie

W pierw szą sobotę grudnia 
„Biegacze Jarocin” postanowili 

sprawdzić się w nowej roli - 
wspólnie wybrali się na „Bieg 
Mikołajkowy” nad Jezioro 
Strzeszyńskie pod Pozna
niem.

Najważniejszym celem 
tego dnia było zjednocze

nie wszystkich do pomocy dzieciom 
z Domu Dziecka w Wągrowcu. Z pew
nością się udało, nie tylko poprzez wkład 
finansowy uzyskany ze sprzedaży pa
kietów startowych, ale również dzięki 
zbiórce słodyczy dla podopiecznych 
placówki, by umilić im nadchodzące 
święta. G rupa jarociniaków w prze
braniach mikołajowych pokonała uro
kliwą, ale wymagającą trasę z podbie
gami na dwóch dystansach - 4,3 km

oraz 10 km. Razem z nimi wystarto
wało ponad 2 tysiące biegaczy. Pogoda 
dopisała, a atmosfera - jak stwierdzają 
uczestnicy imprezy - była przyjazna. 
Podkreślają, że choinkowy medal, który 
otrzymali wszyscy na mecie, należy się 
nie tylko im, ale również organizatorom.

„Biegacze Jarocin” odnieśli podwój
ny sukces - jako grupa, biorąc solidarnie 
udział w szczytnym celu oraz indywi
dualnie - stojąc na podium, ponieważ 
jako drugi bieg na 10 km ukończył Jakub 
Musiał, pokonując trasę w 35 minut i 5 
sekund. „Biegam znaczy pomagam” to 
hasło, które widniało na każdym nu
merze startowym i jest jak najbardziej 
adekwatne do celu „Biegu Mikołajko
wego”. Grupa „Biegacze Jarocin” na 
pewno powróci tam za rok.

Oprać, (akf)
Zdjęcia Organizatorzy

w w w .jarocinska.pl

Przed startem 
na 4,3 kni

N ie k tó rzy  nie m ie li się z  k im  b ić
Intensywny i pełen medali 

okres mają za sobą zawodnicy 
Ipponu Jarocin. Młodzi judocy 
w ostatnim czasie wzięli udział 
w czterech turniejach, w których 
często dominowali nad rywala
mi.

Podczas Super Ligi Judo 
w Strzelinie zdobyli wszystkie 
możliwe medale. Złoto przy
wiózł do Jarocina Nikodem 
Staszak, srebro Mateusz An
drzejczak, a brąz Michał Smek- 
tała. - Banko dobrze oceniam ten 
start. Nikodem pozytywnie się 
rozwija, a Mateusz miał trudną 
rywalizację, bo w grupie wygrał 
trzy walki i jedną przegrał. Judocy 
mieli jednakową liczbę punktów 
i musieli rozegrać jeszcze jedną 
dogrywkę, którą przegrał i zajął 
ostatecznie drugie miejsce - mówi 
trener Jacek Tomczak.

Kolejne medale młodzi ju
docy przywieźli z Laisówka. Tam 
najlepiej spisali się Ada Degór- 
ska, Antoni Marcinkowki, Rafa! 
Orpel i Jonasz Roszak. - To były 
zawody dla dzieci w granicach 
dziesiątego roku życia. Bardziej 
bym traktował ten turniej, jako 
festiwal judo, a nie typowe za

wody. Dzieciaki fajnie walczyły 
i to cieszy - podsumował występ 
Tomczak.

W Przemęcie też nie brako
wało jarociniaków na podium.
- Mateusz Andrzejczak właściwie 
nie miał się z kim bić. Był lepszy 
od rywali i zdecydowanie wygrał. 
Michał Smektała walczył z silny
mi przeciwnikami. To bardziej 
była zabawa, ale bardzo pozytyw
na - powiedział po zawodach 
trener. Gościem honorowym 
tej rywalizacji byli mistrz świata 
Rafał Kubacki i Krzysztof Wił
komirski - olimpijczyk z Pekinu.
- Nasi zawodnicy mogli się z nimi 
spotkać i porozmawiać. Było to 
dla nich duże przeżycie - dodał 
Jacek Tomczak,

Kolejny turniej odbył się 
w Pobiedziskach, w których 
rywalizowali głównie judocy 
z Wielkopolski. - Jarociński klub 
reprezentowało ośmiu zawod
ników, a czterech z nich zajęło 
pierwsze miejsca. Uważam, że 
wszyscy walczyli bardzo dobrze 
i jestem zadowolony z ich wystę
pów - podsumowuje Aleksandra 
Grygiel, trenerka Ipponu Jaro
cin. (seb)

Super Liga Judo 
w Strzelinie

I. Nikodem Staszak
II. Mateusz Andrzejczak
III. Michat Smektata

Zawody 
w Lusówku

I. Ada Degórska 
I. Antoni Marcinkowski 
I. Rafał Orpel 
I. Jonasz Roszak
I. Wojciech Bazelak
II. Krystian Roszak
III. Dawid Przestacki

Zawody 
w Przemęcie

I. Michat Smektata
I. Mateusz Andrzejczak
II. Mateusz Łysiak
III. Aleksander Gocki 
III. Adam Konarkowski 
III. Maksymilian Gocki

Turniej mikołajkowy 
w Pobiedziskach

I. Dawid Przestacki 
I. Rafat Orpel 
I. Adam Hetmańczyk
I. Antoni Marcinkowski
II. Mitosz Hetmańczyk
II. Wojciech Targoński
III. Wojciech Bazelak 
III. Adam Staszak

K raw czyk będzie gonił Paterskiego
Pochodzący z Jarocina Szymon 

Krawczyk - mistrz Europy i świata ju 
niorów w kolarstwie torowym został 
zawodnikiem Voster Uniwheels Team. 
Ten młody zespół występować będzie 
w UCI Professional Continental Teams, 
a więc w drugiej najlepszej dywizji na 
świecie, w której startuje zespól CCC 
Sprandi Polkowice z Maciejem Paterskim 
w składzie.

„Jestem szczęśliwy, że udało nam się 
pozyskać dwa wielkie talenty: Szymona 
Krawczyka i Dawida Czubaka, którzy 
przechodzą z kategorii juniora do mło
dzieżowca. Są to już niezwykle utytułowani 
zawodnicy, którzy mają szansę na start 
w Igrzyskach Olimpijskich Tokio 2020. 
Nie zamykamy im drogi na starty na lo
rze, bo przecież tam mają wiele sukcesów. 
W przyszłym roku będą godzili rywalizację 
na szosie i na torze, a my liczymy na ich 
sukcesy w mistrzostwach Europy i świata ”
- mówi, cytowany przez oficjalny fan- 
page grupy, Mariusz Witecki, dyrektor 
sportowy Voster Uniwheels Team i były 
mistrz Polski.

Baza zespołu będzie zarejestrowana 
w Stalowej Woli, a na pierwszy obóz
- prawdopodobnie do Hiszpanii - grupa 
ma wyjechać na początku przyszłego 
roku.

(seb)

Szymon Krawczyk to najbardziej utytułowany junior minionego 
sezonu w Polsce. Startowa! zarówno na szosie, jak i na torze, 
a na swoim koncie ma mistrzostwo świata juniorów w wyścigu 
punktowym. Z ostał mistrzem Europy w omnium. Jest też 
szosowym mistrzem Polski juniorów ze startu wspólnego.

Skład drużyny Voster Uniwheels Team na sezon 2017
Mateusz Komar (kapitan), Szymon Krawczyk, Dawid Czubak, 
Mateusz Grabis, Artur Krasnodębski, Jakub Najs, Mateusz 
Nowaczek, Krzysztof Parma, Przemysław Sobieraj

POD „M A S T F

U c ze stn ic y  P u c h a ru  Polski 
W  P o d n o s z e n iu  C ię ż a ró w  
w  Trzc ia n c e . O d  le w e j: P a w e ł 
L e w a n d o w s k i, A d r ia n  P a w lick i 
i A n d rz e j B o rk ie w ic z

Dwa medale 
weteranów

Kolejny sukces odnieśli wete
rani zrzeszeni w kole podnoszenia 
ciężarów przy Zespole Szkół Przy- 
rodniczo-Biznesowych w Tarcach. 
Andrzej Borkiewicz i Paweł Lewan
dowski zwyciężyli w swoich katego
riach wiekowych w Międzynarodo
wym Pucharze Polski w Trzciance, 
który zakończył tegoroczny sezon 
sztangistów-weteranów.

Lewandowski w kategorii Wago
wej do 62 kg osiągnął wynik 70 kg 
w rwaniu i 95 kg w podrzucie. Wy
grał, mimo że w trakcie startu na
bawił się kontuzji i zaliczył tylko 
pierwsze podejście. Andrzej Bor

kiewicz pokonał swoich konkuren
tów w kategorii wagowej do 69 kg 
z wynikiem 56 kg w rwaniu i 58 kg 
w podrzucie. Ustanowił tym samym 
trzy nowe rekordy Polski, uzyskując 
w dwuboju olimpijskim 1-14 kg.

Trenerem weteranów z Tarzec 
(Borkiewicza i Lewandowskiego
- przyp. red.) byt Adrian Pawlicki
- niedawny brązowy m edalista 
Akademickich M istrzostw Świa
ta w Meksyku. Podczas zawodów 
w Trzciance prowadzi! on także 
m łodzieżową sekcję z Poznania 
i tamtejszych mastersów.

(seb)

http://www.jarocinska.pl
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► JAROCIN CUP 2016 !* 3 S S b lr

O b r o n i l i  t y t u ł y  
m is t r z o w s k ie

Akademia Piłkarska Reissa w Ja
rocinie - podobnie jak rok temu - wy
grała rywalizację w ramach Turnieju 
Mikołajkowego o Puchar Burmistrza 
Jarocina. Chłopcy zwyciężyli w obu 
kategoriach wiekowych i potwierdzi
li swoją dominację w rozgrywkach 
młodzieżowych na terenie powiatu 
jarocińskiego.

W hali Jarocin Sport najpierw 
rywalizowali orlicy (2006 i młodsi), 
Wśród których znalazły się drużyny 
z Cielczy, Goliny, Jaraczewa i Jaro
cina. Wygrał pomarańczowy zespół 
^PR Jarocin, który pokonał w finale 
Antonio Jarocin 3:2. Trzecie miej
sce wywalczył Grom Golina, wygry
wając z APR Jarocin (zieloni) 2:0. 
Najlepszym graczem został Łukasz 
Tomczak (Akademia Reissa), a wśród 
bramkarzy wyróżni! się Jan Wieczorek 
(Grom).

Zwycięstwo w popołudniowym 
turnieju dla młodzików (2004 i mtod- 
si> też padło łupem piłkarzy APR Ja 
rocin. W finale zespół rozgromił rok

Jarocińska

POD NASZYM 
PATRONATEM

Łu k a s z To m c za k  (w  p o m a ra ń c z o w y m  s tro ju ) zo sta ł n a jle p s z y m  p iłk a rze m  

tu rn ie ju  o r lik ó w

młodszych od siebie kolegów z klubu 
aż 5:0. Rywalizacja o trzecie miejsce 
toczyła się między dwoma zespo
łami Jaroty Jarocin („niebieskimi” 
i „pomarańczowymi”). Ostatecznie 
to ci pierwsi okazali się lepsi poko
nując kolegów 1:0. Wyróżnienie dla 
najlepszego piłkarza otrzymał Jakub 
Półrolniczak z APR Jarocin, a wśród 
bramkarzy doceniono Piotra Wrzalika 
z LZS-u Cielcza.

Dzień wcześniej odbył się turniej 
dla rocznika 2003 i młodsi), w którym 
najlepiej wypadł Mieszko Gniezno 
pokonując w finale Polonię Środa 
Wlkp. 1:0. Trzecie miejsce zajęła Ja- 
rota Jarocin wygrywając z UKS-em 
Śrem 2:1. P iątą lokatę wywalczyli 
gracze Akademii Piłkarskiej Reissa 
(„pomarańczowi”), a ósm ą - APR 
Jarocin („niebiescy”).

Zawodnikiem turnieju został Ja- 
|  kub Połerski (Mieszko), a najlepszym 
° bramkarzem - Damian Walkowiak 

(Jarota).
(seb)

Poznań najlepszy, Janocin w  czołówce

t*rocińsk ie  z e s p o ły  b io rą c e  u d z ia ł w  tu rn ie ju
M ik o ła j M a rc in ia k  (n a jle p s z y  b ra m k a rz  t u rn ie ju )  
o d b ie ra  n a g ro d ą  z rąk  Łu k a sza  S ta c h o w ia k a

Kolejny raz dzieci z naszego 
terenu udowodniły, że potrafią 
Walczyć, jak równy z równym. 
Tym razem w hali Jarocin Sport 
fAvalizowaly 10-latki z Kroto- 
s?yna, Poznania, Zielonej Góry 
' Jarocina.

Turniej wygrał zespól Po- 
^taniaka Poznań, który po 
bardzo zaciętym finale pokonał

Akademię Piłkarską Reissa w Ja
rocinie („zieloni”) 2:1. Dopiero 
w końcówce goście zaznaczyli 
swoją przewagę i strzelili bramkę 
dającą im zwycięstwo. W meczu 
o trzecie miejsce blisko zwycię
stwa byi Antonio Jarocin, ale 
ostatecznie chłopcy z naszego 
miasta przegrali z APR Poznań 
1:2. Siódmą lokatę zajął nato

miast drugi zespól Akademii 
Reissa („pomarańczowi"), który 
pokonał Astrę Krotoszyn 3:0.

Wśród nagrodzonych za
wodników znaleźli się Mikołaj 
Marciniak z APR Jarocin, który 
w głosowaniu trenerów został 
uznany najlepszym bramka
rzem, a tytuł najlepszego za
wodnika zdobył Jaś Patalas

z Poznaniaka Poznań. - Zawsze 
powtarzam, że są to nagrody dla 
tych, który mieli w dniu turnieju 
najlepszy dzień. Taki najlepszy 
dzień każdy z was może mieć ju 
tro, pojutrze albo w następnym 
turnieju - uzasadnił wybór trene
rów Łukasz Stachowiak, trener 
APRJarocin i organizator cyklu 
turniejów J arocin Cup. (seb)

Najlepszy bramkarz
Mikołaj Marciniak 
(APR Jarocin)

Najlepszy zawodnik
Jaś Patalas 
(Poznaniak Poznań)

' WIEŚCI 
Z  JA RO TY

Turniej w Kaliszu
W XV Halowym Turnieju Pitki 

Nożnej Seniorów im. gen. Edwar
da Pastuszka wezmą udział pił
karze Jaroty Jarocin. O Puchar 
Prezydenta Miasta Kalisza rywali
zować będzie osiem drużyn. Bez
pośredni rywale JKS-u w grupie 
A to Centra Ostrów Wlkp. (IV liga), 
Pogoń Nowe Skalmierzyce (IV 
liga) i Prosną Kalisz (A-klasa). 
Początek rywalizacji zaplanowano 
na godz. 14.00, faza finałowa 
rozpocznie się o 17.30.

Intensywna zima
Znamy już wstępny plan przy

gotowań Jaroty do rundy wiosen
nej. Seniorska drużyna wznowi 
treningi 9 stycznia, a pięć dni 
później rozegra pierwszy sparing.
Ich przeciwnikiem będzie Bia
ły Orze! Koźmin Wlkp. Na ten 
moment wiadomo o dziewięciu 
meczach kontrolnych, wśród ry 
wali JKS-u będą m.in. ŁKS Łódź, 
KKS Kalisz, Tarnovia i Sokół 
Kleczew.

Prawdopodobnie 4 lutego 
piłkarze Jaroty wyjadą na tygo
dniowy obóz do Uniejowa, gdzie 
rozegrają mecze z ŁKS-em, Mie
dzią II Legnica i Wartą Poznań. 
Wstępny plan sparingów:
1 4 .0 1  (sobota) Jarota Jarocin
- Biały Orze! Koźmin Wlkp.
1 8 .0 1  (środa) Jarota Jarocin
- Ostrovia 1909 Ostrów Wlkp.
2 1 .0 1  (sobota) Jarota Jarocin
- Sokół Kleczew
2 5 .0 1  (środa) Jarota Jarocin
- Unia Swarzędz
2 8 .0 1  (sobota) Jarota jarocin
- KKS 1925 Kalisz
4 .0 2  (sobota) Jarota Jarocin
- Tarnovia Tarnowo Podgórne
8 .0 2  (środa) ŁKS Łódź
- Jarota Jarocin (Uniejów)
1 1 .0 2  (sobota) Miedź II Legnica
- Jarota Jarocin (Uniejów)
2 5 .0 2  (sobota) Warta Poznań
- Jarota Jarocin (Uniejów)

Piłkarz Jaroty 
na testach 
za granicą

15-letni Dawid Krzyżaniak 
w styczniu 2017 roku weźmie 
udział w testach w jednym z za
granicznych klubów. Pod uwagę 
brane są dwa kierunki: Niemcy 
oraz Grecja. Wychowanek Jaro
ty byt jednym z wyróżniających 
się piłkarzy w rundzie jesiennej 
i zwróci! na siebie uwagę kilku 
skautów. - Cieszę się, że dosta
łem  taką propozycję. Dla m nie  
je s t  to duże w yróżn ien ie  i  na
groda za ciężką pracę, którą wy
konu ję  na tren ingach  - powie
dział dla oficjalnej strony klubu 
15-latek.

(seb)
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Wygrał mimo upadku
To był kolejny udany 

weekend dla kolarzy Victo- 
rii Jarocin, którzy tym ra 
zem wystartowali w dwóch 
wyścigach w Bytowie.

W sobo tę  m łodzi z a 
w o d n icy  w zię li u d z ia ł  
w O g ó ln o p o lsk im  W y
ścigu Przełajowym  Klasy 
A, w którym  ściągało  się 
czterech naszych reprezen
tantów. Najlepiej wypadli 
Bartosz Mikler (zwycięzca 
w Elicie), Milena Jędrzejak 
(druga wśród młodziczek) 
i Szym on M ikler (d rug i 
w Cyklosporcie).

Dzień później odbył się 
IV Memoriał Marka Cicho
sza i ponownie wysoką for
mę pokazał Bartosz Mikler,

znów wygrywając w swojej 
kategorii. M ilena ponow 
nie ukończyła ściganie na 
drugim miejscu, a Szymon 
zakończył weekend na naj
niższym stopniu  podium . 
Nieco gorzej poszło Sandrze 
Jędrzejak (juniorka m łod
sza), która dwukrotnie była 
dziesiąta.

T rasa w Bytowie je s t 
szczęśliwa szczególnie dla 
Bartosza Miklera. W 2015 
roku wywalczył mistrzostwo 
Polski do lat 23. - Bardzo mi 
pasuje la trasa. Lubię długie 
podjazdy, błoto i techniczne 
zakręty. Plan na sobotni wy
ścig był prosty: zrobić to samo 
co w 2015 roku. Na pierwszym 
podjeźjlzie zaatakowałem i zy

skałem parę metrów przewa
gi. Z  każdą kolejną rundą 
powiększałem dystans nad  
rywalami. Nie przeszkodził 
mi nawet upadek na zjeździe 
pod koniec wyścigu, bo mia
łem bezpieczną przewagę. Na 
metę wjechałem pewnie, na 
pierwszym miejscu - podsu
mował swój sta rt Bartosz 
Mikler.

W niedzielnym memoria
le rywalizacja w Elicie prze
biegała podobnie jak dzień 
wcześniej. - Uciekłem ju ż  na 
początku, a linię mety prze
jechałem prawie z  minutową 
przewagą nad drugim zawod
nikiem i dwuminutową nad 
trzecim - dodał zwycięzca.

(seb)

Ogólnopolski Wyścig 
przełajowy klasy A 
w Bytowie

Młodziczka
II. Milena Jędrzejak 
Juniorka młodsza 
X. Sandra Jędrzejak 

' Elita
I. Bartosz Mikler 
Cyklosport
II. Szymon Mikler

IV Memoriał 
Marka Cichosza

Młodziczka
II. Milena Jędrzejak 
Juniorka młodsza
X. Sandra Jędrzejak 
Elita
I. Bartosz Mikler 
Cyklosport
III. Szymon Mikler

M iędzynarodow e  
zaw ody w  Jaro c in ie

Ponad 150 zawodniczek weź
mie udział w 1. International Girls 
& Women Cup, który odbędzie się 
17 grudnia w Jarocinie. W pierw
szym takim turnieju taekwondo 
olimpijskiego zorganizowanym 
przez klub Białe Tygrysy Jarocin 
wystąpią uczestniczki z Polski,

Jarocińska
POD NASZYM

„  , XI PATRONATEM
Czech i Niemiec.

Impreza rozpocznie się o godz. 
9.00 w hali sportowej przy Ze
spole Szkół Ponadgimnazjalnych 
nr 2 w Jarocinie. Początek decy
dującej fazy walk przewidziano 
na 16.00.

(seb)

T u r n ie j  i n n y  n i ż  w s z y s t k i e
Zespół Szkół
P onadgm inazja lnych S ta r t  g o d z . 9 .0 0
n r 2 w  Ja rocin ie

Walki półfinałow e 
i finałow e godz. 16.00u l. Franciszkańska 2
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► MISTRZOSTWA POLSKI W  TAEKWONDO OLIMPIJSKIM - OLSZTYN CUP 2016

PUNKTY ZDOBYTE PRZEZ ZAWODNICZKI 
BIAŁYCH TYGRYSÓW

Natalia Wosiek 16 pkt.
Marta Hojak 12 pkt.
Martyna Stasik 10 pkt.
Anna Zbawiona TO  pkt.
Maria Gęstwa 7,60 pkt.
Zuzanna Kaczmarek 5,60 pkt.
Alicja Kowaódy 4,16 pkt.
Patryk Naskręski 4,16 pkt.
Magdalena Walczak 3,60 pkt.
Weronika Kaik 2,16 pkt.
Alicja Koószczyńska 2,16 pkt.
Marta Stasik 2,16 pkt.
Katarzyna Pótrolniczak 2,16 pkt.
Wiktoria Przwoźna 1,50 pkt.

Złota Patrycja
Wielki sukces na turnieju w Olsztynie odniosła też 
Patrycja Adamkiewicz reprezentująca obecnie AZS 
AWF Warszawa. Taekwondzistka pochodząca z na
szego terenu była bezkonkurencyjna wśród seniorek.

JUśniemcy
fcw stw m iw  wlkp 1

UJLLa U U H f  (biurowiec nowej fabryki mebli)

MAT. BUDOWLANE
KOSTKA BRUKOWA
P R O M O C Y J N I  C E N Y !

OPAł KLINKIER
Czynne w godz. 7 .0O-17.00  

sob 7 .00-14.00

kom. 600-600-199

W orkiem medali otw orzyli nowy sezon
Aż siedem medali wywalczyli re

prezentanci MUKS Białe Tygrysy 
Jarocin w Pucharze Polski Olsztyn 
Cup 2016.

W turnieju zaliczanym do ran
kingu Polskiego Związku Taekwondo 
Olimpijskiego na najwyższym stopniu 
podium stanęły Mactyna Stasik (ju
niorka) i Natalia Wosiek (kadetka). 
Ze srebrnych krążków cieszyły się 
Marta Hojak (juniorka) i Anna Zba
wiona (młodzieżowiec), natomiast 
brązowe medale wywalczyły Zuzanna 
Kaczmarek (juniorka), Maria Gęstwa 
(kadetka) i M agdalena Walczak (ka
detka).

To duży sukces, tym bardziej, że 
w zawodach wzięło udział ok. 500 
uczestników. Białe Tygrysy repre
zentowało czternastu sportowców. 
- Jestem zadowolona i szczęśliwa, bo 
to był pierwszy start wliczany do ran
kingu na 2017 rok i większość moich 
podopiecznych może zaliczyć go na duży 
plus - mówi Józefina Nbwaczyk-Wró- 
bel, trenerka klubu. - Muszę przyznać, 
że bardzo się bałam łych zawodów, bo 
z czternastki moich podopiecznych, 
którzy uczestniczyli w Olsztyn Cup, 
aż siedmiu debiutowało w nowych dla 
siebie kategoriach wiekowych - dodaje.

Taekwondziści myślą już o naj
bliższych zawodach, które odbędą się 
w Jarocinie.,- W  spokoju przygoiowuje-

M I E D

ZWIA 
AtKWONP,

R e p re ze n ta c ja  B ia łyc h  T y g r y s ó w  p o  z a w o d a c h  w  O ls zty n ie

my się do kolejnych startów. W najbliż
szy weekend wystartujemy w I. Inter
national Girls & Women Cup Jarocin 
2016, w którym moje podopieczne będą 
chciały zaprezentować się przed własną

publicznością, rodzinami i znajomymi 
z jak najlepszej strony. Na początku 
stycznia odbędzie się kolejny Puchar 
Polski. Tym razem w Zalasewie kolo 
Swarzędza. Tam też pojawią się nasi

kibice, a poza tym będzie to imprez^ 
po której zostanie wybrany skład repN 
zentacji Polski na pierwsze w 2017 roki1 
Puchary Świata - wyjaśnia Józefin^
Nowaczyk-Wróbel. (seb)
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